
رئیس سازمان نظام پزشکی مشهد:

 موافق اعلام محدودیت در خصوص 
بازگشایی حرم مطهر هستیم

قانون حذف کنکور به اجرا می رسد؟

زور کرونا
 به مافیا نرسید!

ضربه اساسی سربازان گمنام امام زمان )عج( به یک گروه تروریستی مستقر در آمریکا 

سرکرده گروهک تروریستی »تندر« 
دستگیر شد

چرا سهامداران پدیده از 
استانداری تقدیر کردند؟

پشت پرده تصاویر 
تجمع طالبان در تهران

گزارشی از تاثیر بیماری کرونا بر بازار گردشگری سلامت خراسان رضوی: 

 تیر خلاص کرونا 
بر گردشگری سلامت
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با شــیوع کرونا، یک بار دیگر پای طرح حذف یــا تعلیق کنکور به میان آمده و توجه 
داوطلبین و خانواده های آنها و البته مسئولین را به خودجلب کرده است. گزارشی در 
ارتباط با مافیای کنکور، دست های پشت پرده و نظرات ضد و نقیض مسئولین را بخوانید.
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آیا هر قرارداد خارجی یعنی ترکمانچای؟
ناصر مردانی

وقتی توافق برجام پس از ســال ها مذاکره به امضای ایران و قدرت های جهانی رســید 
امیدهای فراوانی ایجاد شــده بود تا با باز شدن بازار ایران به روی سرمایه گذاران خارجی 
زمینه های ســرمایه گذاری فراهم آمده و در نتیجه در بخش های مختلف شــغل ایجاد 

شود.
چرخ های اقتصاد کشور که زیرِ فشار تحریم ها لنگ می زدند؛ دوباره به حرکت دربیایند. 
چندین شرکت بین المللی و بزرگ نفتی، خودروسازی و صنایع دیگر آمدند و کارهایی را 
هم شــروع کردند اما حل نشدن مسئله ی روابط بانکی ایران با جهانِ خارج و مشکلات 

انتقال پول پیچیدگی های زیادی را ایجاد کرد.
روشــن اســت که برای انجام پروژه های بزرگ باید در مقابل کالا و خدمات پول های 
کلان پرداخت شــود و اینجاست که نقش بانک ها در زمینه ی باز کردن اسناد اعتباری 
یا همان »ال ســی« پررنگ می شــود و بدون عملکرد ســریع و موثر بانک ها سرمایه 
گذار خارجی نمی تواند مطمئن باشــد که گردش مالی به موقع خواهد داشــت و پولش 
را سر موعد خواهد گرفت. ســرمایه گذار خارجی امکانات مالی، فناوری و نیروی انسانی 
متخصص خود را وارد کشور می کند تا بتواند سود مورد انتظارش را ببرد و کشور میزبان 
هــم از امتیازاتی مانند ایجاد اشــتغال و انتقال فناوری و بهره برداری از پروژه اســتفاده 

خواهد کرد.
همه ی اینها نیازمند یک نظام بانکی کارآمد است که با ارتباط آزاد با دنیا بتواند جابجایی 
پول را به آســانی انجام دهد. از طرف دیگر سختی های کار تجارت و بازرگانی و همین 
طور ســرمایه گذاری در ایران سوالات فراوانی را برای سرمایه گذاران خارجی ایجاد کرد 

که آیا باید وارد بازار ایران بشوند یا خیر؟!
پدیده ی ترکمانچای ســازی هر قرارداد خارجی در ذهنیت ما ایرانیان همیشــه حضوری 
قوی دارد و از آن بوی تحقیر و ذلت می شــنویم و الصاق این برچسب به یک قرارداد با 
طرف خارجی در مجلس یا تریبون های دیگر همان و روی هوا رفتن قرارداد هم همان!
ایــن بی ثباتی در تصمیم هــا و دخالت های پر دامنه ی دولت، مجلس و دیگر نهادهای 
صاحــب نفوذ در قراردادهای بین المللی به همراه بدبینی تاریخی فقط باعث فراری دادن 
ســرمایه گذاران می شود. در شــبکه های اجتماعی در ایران دائم این سوْال پرسیده می 
شــود که چرا برای مثال کشــور امارات به لحاظ اقتصادی به فلان جا رسیده و ما هنوز 
اینجا هســتیم؟ یا چرا قطر سال ها از میدان مشترک پارس جنوبی گاز استخراج می کند 
و ما از آنها عقب افتادیم؟ اما بســیاری از همان منتقدین وقتی پای یک قرارداد خارجی 
با شــرکت های بزرگ مثل »توتال« فرانسه به میان می آید بدون توجه و حتی فهمیدن 
مفاد قرارداد فقط به خاطر بی اعتمادی به طرف مذاکره کننده ی ایرانی آن را ترکمنچای 

دیگری می نامند.
انگار که قطر و امارات و عربســتان و عمان و بحرین فقط با سرمایه و نیروی بومی خود 
کار می کنند! گاهی هم توجه نمی شــود که برای رســیدن به شرایطی مثل شیخ نشین 
های عرب خلیج فارس باید سرمایه گذاری کلان خارجی انجام شود و از طرف دیگر آن 
کشورها حضور خارجی ها در تمام عرصه ها در کشورشان را پذیرفته اند. روشن است که 
ایجاد رونق اقتصادی و توســعه فقط با اتکا به نیروی انســانی و سرمایه ی داخلی امکان 
پذیر نیســت. حتی کشورِ پر از امکاناتی مثل ایران هم لازم است تا برای پیشرفت بتواند 
جذب سرمایه ی خارجی و همین طور حضور نیروهای خارجی متخصص را در جاهایی که 
لازم اســت بپذیرد و در قراردادهای خارجی به دنبال وضعیت برد برد باشد نه فقط دنبال 

برد خود و باخت طرف خارجی تا مبادا متهم به امضا کردن ترکمنچای دیگری شود!

مجلسبان

دولت خروج از اینستکس را اعلام کند
عضو کمیسیون امنیت ملی وسیاســت خارجی مجلس تاکید کرد: با توجه به اینکه مقام 
معظم رهبری اینستکس را بازیچه چرند می داند، دولت خروج از اینستکس را اعلام کند.
جلیل رحیمی جهان با اشــاره به بخشی از سخنان مقام معظم رهبری در خصوص عدم 
اعتماد به اروپایی ها و بازیچه چرند نامیدن اینستکس، گفت: واقعیت امر این است که در 
بحث برجام، آمریکا و اروپا به تعهدات خود عمل نکردند.وی ادامه داد: طرح اینســتکس 
اروپایــی ها هیچ حاصلی برای ایران نداشــت و تاکید مقام معظم رهبری بر این موضوع 
بیــان واقعیت تلخ رفتار غربی ها با ما اســت، چرا که چیزی که اروپایی ها طراحی کرده 

اند حاصلی ندارد.

شفافیت آرای نمایندگان روی میز 
کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس

کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی طرح شفافیت آرا را بررسی می 
کند.اعضای کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی روز سه شنبه 14 

مرداد ماه بررسی طرح شفافیت آرای نمایندگان را در دستور کار دارند.
طرح مذکور این بار با حضور کارشناســان مرکز پژوهش های مجلس و مرکز تحقیقات 

اسلامی مجلس مورد ارزیابی قرار می گیرد.

مجلس پرداخت معوقات کارگران 
»هفت تپه« را پیگیری می کند

نماینده مردم تهران در مجلس با اشــاره به بررســی آخرین وضعیــت کارگران کارخانه 
هفت تپه گفت: مجلس باید در گام اول و فوری دولت را مجبور به پرداخت معوقات این 
کارگران کند و در گام دوم مســئله واگذاری این مجموعه و بازپس گیری آن از مجموعه 

مدیریتی فعلی را پیگیری کند.
ایسنا نوشت: علی خضریان با اشاره به سفر خود به همراه سیدنظام الدین موسوی و احمد 
نادری سه نماینده تهران به اهواز برای بررسی آخرین وضعیت کارگران کارخانه هفت تپه 
گفت: مجموعه نیشکر هفت تپه یکی از مجموعه های مهم اقتصادی کشور است که حتی 
در دوران دفاع مقدس تولیدش متوقف نشده است. به دلیل اقدامات شائبه دار در آزادسازی 
واردات که از ســال ۷8 رقم خورد، ضربه های مهلک به این مجموعه پس از آزادســازی 

واردات شکر وارد آمده است که این اقدام، تولید این مجموعه را تحت الشعاع قرار داد.

سوژه

پشت پرده تصاویر تجمع طالبان در تهران
رییس پلیس امنیت عمومی تهران بزرگ از دســتگیری عاملان تولید و انتشار تصاویری 

که در آن پرچم یکی از گروهک های تروریستی به نمایش گذاشته شده بود، خبر داد.
ایسنا نوشت: سردار علی ذوالقدری در واکنش به  انتشار تصاویر با موضوع حضور اعضای 
یک گروهک تروریســتی در یکی از پارک های تهران گفت: روز گذشــته در پی انتشار 
تصاویری در فضای مجازی که در  آن چند نفر  اقدام به اســتفاده از پرچم یک گروهک 
تروریســتی کرده بودند، رسیدگی به موضوع در دستورکار ویژه ماموران پلیس امنیت قرار 

گرفت و در پی آن عوامل این اقدام شناسایی شدند.
وی با بیان اینکه  این اقدام که موجبات ســوء استفاده رسانه های معاند شده بود، گفت: 
با سرعت عمل پلیس عاملان اصلی تولید و بازنشر این تصاویر با هماهنگی مقام قضایی 

شناسایی و دستگیر شدند. 
به گفته رییس پلیس امنیت عمومی تهران بزرگ این افراد برای  ســیر مراحل قانونی و 

تحقیقات تکمیلی تحویل مرجع قضایی شدند.
وی افزود: این افراد هیچ ارتباطی با گروهگ تروریستی مذکور نداشتند.

روحانی: 

اجتماعات تا اطلاع ثانوی در سراسر کشور 
ممنوع است

رئیس جمهور با بیان اینکه تمام مقرراتی که 
از روز اول تا الان توســط وزارت بهداشــت 
اعلام شــده، همچنان به قــوت خود باقی 
اســت، گفت: اقدامات سختگیرانه خود را در 

این شرایط باید ادامه دهیم.
حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی روز 
شــنبه در جلسه ســتاد ملی مقابله با کرونا 
ضمن قدردانی از مردم که با ستاد ملی کرونا 
و مسیر ســلامت جامعه به خوبی همکاری 
می کنند، اظهار داشــت: امروز جزو روزهایی 
بود که گزارش آمار و ارقام استان ها امیدوار 
کننده بود، حدود 10 اســتان نام برده شد که 
در هفته های قبل در شرایط سخت بودند، اما 
امروز از پیک بیماری عبور کردند و  مســیر 
کمتر دشــواری پیش روی آنان است که با 
مراعات آنان به خط ثبات و آرامش خواهیم 

رسید.
وی افزود: چند اســتان دیگر به همکاری و 
همدلــی مردم نیاز دارد کــه ار پیک در این 
استان ها عبور کنیم. بحمدالله هر استانی که 
یک بار وارد پیک این بیماری شــده اســت 
شاهد پیک دوم نبودیم و امیدواریم در آینده 

هم این چنین باشد.
 رییس جمهوری خاطرنشان کرد: روندی که 
امروز مــردم مراعات می کنند اگر به همین 
صورت مراعات کنند، حتما خبرهای خوشی 

را در هفته های آینده شاهد خواهند بود.
اهم اظهارات وی را در ادامه بخوانید؛

* ادارات و بانــک ها به خوبــی مقررات را 
مراعات می کننــد در مراکز عمومی رفت و 
آمد و مراعات مردم قابل قبول اســت البته 
ممکن اســت جاهایی به مراقبت بیشتر نیاز 
دارد اگر کسی تخلف می کند با فرد متخلف 

برخورد می شود.
* مقرراتی که برای مــاه محرم می گذاریم 
باید مســوولان مســاجد و تکایا مسوولیت 
بپذیرند و کسی که مسوول می شود، باید آن 
را بپذیرد اگر فردی خدای نکرده دقت نکرد، 
باید با او برخورد شود و قرار شد وزارت کشور 
و وزارت بهداشــت نحوه برخورد با متخلفان 

را تدوین کنند.
* تمــام مقرراتی کــه از روز اول تا به حال 
توسط وزارت بهداشت اعلام شده همچنان 
به قوت خود باقی اســت تا روزی که وزارت 
بهداشت اعلام کند واکســن قابل قبول در 
اختیار اســت -مســوول این اعلام وزارت 
بهداشــت خواهد بود- تــا آن روز باید همه 
مقررات را رعایت کنیم و  اقدامات ســخت 

گیرانه خود را ادامه دهیم.
راهبرد مقابله با کرونا تغییر نکرده است

* راهبرد ما در مقابــل با کرونا تغییر نکرده 
اســت،  اولین قدم آگاهی، آموزش و توضیح 
دادن به مردم است. مردم باید نسبت به این 
ویروس، خطرات، نحوه شــیوع و علائم آن، 
آموزش داده شوند. هنوز با همه کارهایی که 
در رسانه های عمومی و  صداوسیما شده، کم 

است و باید به مردم توضیح داده شود.  

*مردم باید مسائل بهداشتی را مقدم بر همه 
چیز الزامی بدانند، ما در شــرایطی هســتیم 
که ماســک الزامی شــده اســت. همه باید 
رعایت کنند و وارد هر جایی که می شــوند، 
وارد وســائل حمل و نقل، اماکن اداری و... 

می شوند، باید ماسک بزنند.  
* اجتماعات همچنان ممنوع است،  در ستاد 
ملی این را فرای استان ها دانسته و گفته ایم 
در کل کشور اجتماعات چه عزا، چه عروسی، 
چه ســیمنار و... ممنوع اســت. این استانی 
نیســت، بلکه سراسری است و تاکید کردیم 
اگر شــرایط عادی شود، ممکن است برخی 

اجتماعات آزاد شود.  
8۰درصد پروتکل های بهداشتی در 

ادارات رعایت می شود
*} با اشاره به ضرورت برخورد با متخلفان{: 
بایــد با متخلف برخورد شــود. همانطور که 
گفته ایم پروتکل های بهداشتی در 80 درصد 
ادارات رعایت می شــوند. اگر فردی رعایت 
نکرد، باید تنبیه شــود. اعلام کنیم 100 نفر 
در کشــور و 10 نفر در استان از اداره اخراج 
شــده، غیبت برای آنها زده شــده و مسئول 

متخلف توبیخ شده است.  
* همانطــور که پلمپ را اعــلام می کنیم، 
بگویم فلان بانک، پاســاژ و مسئول متخلف 
هســتند. مردم باید بدانند این مجازات مورد 
تاکید نظام است. اگر کسی از خدمت محروم 
می شود، ادارات اعلام کنند ۲00 نفر مراجعه 
کــرده و 10 نفر چــون پروتکل ها را رعایت 
نکــرده بودند، از خدمت محروم شــوند. اگر 

پروتکلی هم لازم است، بگذاریم.
* بر ادامه تست و شناسایی مبتلایان تاکید 
می کنم و راه مقابله با این ویروس آن است 
که بدانیم چه کســانی حامــل این ویروس 
هســتند. وقتی افراد آلوده شناســایی شدند، 
آنهــا را باید از جامعه جــدا کرد. مرحله دوم 
شناسایی این مسئله اســت که فرد آلوده با 
چه کسانی در ارتباط بوده است. کشورهایی 
کــه در این زمینــه توفیق پیــدا کردند که 
مسائل بهداشتی رعایت شده، افراد مبتلا را 
شناســایی و از جامعه جدا کــرده و افراد در 

ارتباط را بررسی کردند. 
پایش افراد مبتلا به کرونا از طریق موبایل 

امکان پذیر است
*البته کشــورهایی هســتند که سیســتم 
مونیتورینگ را دارند. ما این سیستم را نداریم 
اما از طریق موبایل قابل بررســی است که 
ببنیم افراد کجا بــوده و رفته اند. اگر وزارت 
بهداشت این راه را مطلوب بداند، اجرای آن 

دشوار نیست. 
*ســرعت انتشــار در برخی جاها فوق العاده 
اســت و یک مرتبــه تعداد مبتلایــان زیاد 
می شــود، بیشتر آنها کســانی هستند که در 
اجتماعات شرکت کرده اند. به استان ها اختیار 
استانی دستورالعمل هایی  تا ستادهای  دادیم 
را بــرای محدودیت های ســختگیرانه برای 

یک هفته وضع کنند.

* وقتــی می گوییم وضعیــت یک جا قرمز، 
حالت هشــدار و ســفید اســت، به مسائل 
مختلفی بســتگی دارد، ایــن وضعیت ها به 
تعداد افراد مبتلا نیست بلکه به امکانات آن 
استان ها هم بســتگی دارد. یک شهرستان 
بیمارســتان، تعداد تخت کافی، آی ســی یو، 
پزشــک و پرستار و بیمارستان کافی را دارد. 
اگر در آنجا 100 تخت داشــته باشــیم 40 
نفر هم مبتلا شــوند، 10 نفر مبتلا شــوند، 
موضوعی نیست. همین 10 نفر ممکن است 
در جایی دیگر شــرایط را عوض کند یعنی 
ممکن اســت در جایی ۲0 تخت باشــد، و 
همیــن 10 نفر نیمــی از تخت ها را بگیرند. 
درصد مهم اســت. بــالای ۶0، ۷0 درصد، 
وضعیت قرمز اســت. پس شرایط ما وابسته 

به شرایط استانی است.
* امروز یکی از تصمیم هایی مهم ما در ستاد 
ملی مبارزه با کرونا موضوع تعداد پرستار بود 
و اینکــه افرادی به عنوان پرســتاران جدید 
اســتخدام می شوند. پرستارانی که شرکتی و 
کارمعیــن بودند و در زمان کرونا در ماه های 
گذشته فعالیت می کردند،  این افراد صاحب 

امتیاز هستند.
* وزارت بهداشت،   درمان و آموزش پزشکی 
می تواند این افراد را در اولویت استخدام قرار 
دهد، باید در بخش اســتخدام دست وزارت 
بهداشت و درمان تا حدی که ضرورت است، 

باز باشد.
دولت 8 هزار تخت جدید بیمارستانی 

آماده می کند
* دولت آماده است 8 هزار تخت بیمارستانی 
را آماده و در اختیار بیمارســتان ها  قرار دهد، 
پیش از این هم وزیر بهداشت اعلام کردیم 
که امسال بیشترین تخت های بیمارستانی و 
حتــی تخت هــای icu و تخت های ویژه  را 
ان شاءالله آماده می کنیم. زیرا  تقویت بخش 
درمان جزو  وظیفه ما است تا  فشار از روی 
بخش درمان کاهــش پیدا کند و به آرامش 

نسبی برسیم.
ستاد ملی کرونا مرجع اصلی سلامت 

جامعه در شرایط فعلی است
*} با تشــکر از سخنان حکیمانه روز گذشته 
رهبر معظم انقلاب و با اشاره به نکته مهمی 
در بیانات ایشــان{: ایشــان در بیانات خود 
تاکیــد کردند که مرجع نهایی که متولی امر 
ســلامت جامعه است،   ســتاد ملی مبارزه با 
کرونا است. این به این معنا است که آدرس 
را عوض نکرده و مســیر را اشتباه نرویم و از 
این خانه به آن خانه نگردیم بلکه فقط یک 
خانه است که مرجعیت دارد و آن ستاد ملی 

مبارزه با کرونا است.
* مقرراتی که این ستاد وضع می کند برای 
همه لازم الاجرا اســت؛ حتــی رهبر معظم 
انقــلاب متواضعانه فرمودند که خود من هم 
به آنچه که ستاد می گوید عمل کرده و آن را 
اجرا می کنم و  این مسئله بسیار مهمی است.

*} با اشــاره به اهمیت ماه محرم برای همه 

مسلمان ایران و جهان{:  مگر می شود کسی 
مســلمان،   شــیعه و ایرانی باشد ولی محرم 
بــرای او مهم نباشــد.  ملتی کــه در طول 
قرن ها با عشــق به امام حسین)ع( روزهای 
بسیار سختی را پشت سر گذرانده و با روحیه 
قوی در برابر انواع فشــارها ایستادگی کرده،   
مگر می تواند امام حسین)ع( را فراموش کند.

* محــرم امســال را به رغم وجــود کرونا 
محرمی اســت که بوی آن به مشــام همه 
خواهد رسید و تصریح کرد: وقتی پرچم های 
ســیاه،   علائم و شعارهایی که در ماه محرم 
در خیابان هــا نصــب می شــود،  بلافاصله 
می تــوان هلال ماه محــرم را بویید،   دید و 

احساس کرد.
* البتــه در مــاه محرم به تعبیــر آیت الله 
مالکیت  بایــد  عالیقــدر  مرجع  سیســتانی 
خصوصی افراد رعایت شــود و قرار نیســت 
بدون اجازه پرچــم یا علامتی بر روی دیوار 
یا خانه مردم نصب شود. بلکه طبق وظایف 
شــرعی باید فضا،   کوچه هــا و خیابان ها را 

حسینی و سوگوارانه  کنیم.
*} با اشــاره به خاطره ای در زمان حضور در 
آفریقا{: در ایــام محرم در آفریقا،  صبح اول 
محرم ظاهر بعضی از خیابان ها و کوچه ها در 
این کشــور کاملا فرق کرده و بالای سر هر 

خانه یک پرچم سیاه  نصب می شد.
*} با ذکر مثال دیگری از کشور هند{: کشور 
هندوســتان بالغ بر ۲50 میلیــون جمعیت 
مســلمان دارد و حتی آنهایی هم مســلمان 
نیســتند به احترام امام حســین)ع( در ایام 
محرم و روز تاســوعا و عاشورا سراسر هند 
سیاه پوش می شوند و فضا را با نصب پرچم 
و علامت حســینی با شکوه و سوگوارانه می 

کنند.
* بــه دلیــل کرونا نحوه عــزاداری ممکن 
است با ســال های پیش متفاوت باشد، این 
تفاوت به این دلیل است که باید پروتکل ها 
بهداشــتی را با ماســک و فاصلــه گذاری 
اجتماعی مراعات کنیــم. همچنین نباید در 
یک مکان به خصوص فضای ســر پوشیده 
تجمع صورت گرفته و تمام دستورالعملهایی 
که تا پایان هفته آینده مشــخص و به همه 
دستگاه ها ابلاغ می شــود،   مراعات و اجرا 

کنیم.
* امســال فضای مــاه محرم بایــد کاملا 
فضای حسینی، با شــور و سوگوارانه بشود، 
اما ممکن اســت نحوه عزاداری با سال های 
پیش متفاوت باشــد، زیرا باید پروتکل های 
بهداشــتی را مراعات شــود، همه از ماسک 
اســتفاده کنند، در یک مــکان تجمع وجود 
نداشــته باشد و اصول بهداشــتی در اماکن 

سرپوشده بیشتر مراعات شود.
 پروتکل های بهداشتی ماه محرم تا پایان 

هفته آینده به دستگاه ها ابلاغ می شود
* همه دستورالعمل های بهداشتی لازم برای 
ماه محرم تا پایان هفته آینده مشخص و به 
همه دستگاه ها ابلاغ می شود؛ همه باید این 

پروتکل ها را مراعــات و اجرا کنند؛ اگر چه 
همه مردم صاحبان عزای امام حسین هستند 
امــا همه افرادی که متولی و صاحبان عزای 
امام حســین )ع( در مجالس و مساجد، همه 
متولیان امر در هیئات و حسیســنه ها امسال 

وظیفه جدیدی بر عهده دارند.
* متولیان برگزاری مراســم عــزاداری که 
آماده سازی محافل  سال های گذشته وظیفه 
را داشــتند، از مداحان دعــوت می کردند و 
میهمانــان را احتــرام و پذیرایی می کردند، 
امسال وظیفه مهمتری بر دوش دارند آن هم 
مراعات برای تضمین سلامت همه عزاداران 
حسینی اســت. عده ای که به این مجالس 
وارد می شــوند، عــزاداری می کنند  و خارج 
می شوند، باید سلامت وارد شوند و سلامت 

هم بروند.
سلامت عزاداران به عنوان وظیفه بر 
دوش متولیان برگزاری مراسم است

* ســلامت عزاداران حسینی به عنوان یک 
وظیفــه بر دوش متولیان برگزاری مراســم 
اســت و همه جوامــع مدنی دینــی اعم از 
هیات ها، حسینیه ها و مساجد این مسئولیت 
را امسال را بر دوش دارند و همه با هم باید 
همکاری کنیم به گونه ای که بهانه به دست 
دشــمن نیفتد که عزاداری در فلان شهر در 
خیابان و اجتماع بود مــردم گرفتار بیماری 
شــدند، نباید اجازه بدهیــم چنین بهانه ای 

دست دشمنان دین بیفتد.
* عــدل، آزادی و حیات و ســلامتی مردم 
هدف و آرمان عاشورا است که باید زنده نگه 
داشته شــود. قیام بزرگ عاشورا برای حیات 
جامعه بر پا شــد، همان طور که عاشــورا را 
زنده نگه می داریم، باید آرمان عاشورا را نیز 

زنده نگه داریم.
* باید امسال به نکات بهداشتی در ماه محرم 
توجه کنیــم تا عزاداری های شــکوه مندی 

داشته باشیم.
سخنان رهبر انقلاب برای نحوه سوگواری 

محرم فصل الخطاب بود
* نکتــه ای کــه رهبر معظــم انقلاب روز 
گذشــته فرمودند کلام آخر و فصل الخطاب 
بود و برای همه روشــن کردند چگونه باید 
عمــل کنند و ما باید چگونــه در ماه محرم 

امسال عزاداری و سوگواری را انجام دهیم.
*} با اشــاره به  مذاکرات و مصوبات جلسه 
ستاد ملی کرونا{: در جلسه امروز تصمیمات 
خوبی درباره مستاجرانی که در تنگنا هستند، 
تصویب کردیم که در زمینه ودیعه مسکن به 
آنها کمک شود؛ همچنین در زمینه استخدام 
بــرای واحدهایی کــه در دوران کرونا فعال 

بودند، امتیازاتی در نظر گرفتیم.
* درباره چارچوب های اصولی شروع به کار 
مدارس در نیمه شــهریورماه ۹۹ در جلســه 
امروز ستاد تصمیم گیری کردیم و بر همین 
مبنا قرار شــد بقیه مــوارد را وزارتخانه های 
مربوطه تدوین کنند تا بــه تایید و تصویب 

نهایی در ستاد برسد.

یادداشت

ضربه اساسی سربازان گمنام امام زمان )عج( به یک گروه تروریستی مستقر در آمریکا 

سرکرده گروهک تروریستی »تندر« دستگیر شد
به گزارش روابط عمومی وزارت اطلاعات، جمشــید شارمهد 
سرکرده گروه تروریستی تندر که از آمریکا عملیات مسلحانه 
و خرابکارانــه در ایران را هدایت می کــرد در پی عملیاتی 
پیچیده، اکنون در دستان قدرتمند سربازان گمنام امام زمان 
)عج( قرار گرفت.شــارمهد در سال 138۷ عملیات انفجار در 
حسینه سیدالشهدای شــیراز را طراحی و هدایت کرد که در 
آن اقدام 14 نفر شهید و ۲15 نفر از عزاداران حسینی مجروح 
شــدند .گروه تروریستی تندر در ســال های اخیر نیز قصد 

اجرای چند عملیات بزرگ از جمله منفجر کردن ســد سیوند 
شیراز، انفجار بمب های سیانوری در نمایشگاه کتاب تهران 
و منفجــر کردن در حرم امام خمینــی )ره( هنگام برگزاری 
مراســم عمومی را داشت که با تســلط اطلاعاتی سربازان 

گمنام امام زمان )عج( ناکام ماند .
موسوی: آمریکا باید پاسخگوی حمایت از گروهک های 

تروریستی علیه ایران باشد
ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان از اقدام مقتدرانه 

ســربازان گمنام امام زمان ) عج ( در دســتگیری سرکرده 
یک گروهک تروریستی و خرابکار قدردانی کرد.سید عباس 
موســوی ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان ضمن 
قدرانی از اقدام مقتدرانه ســربازان گمنــام امام زمان ) عج 
( افــزود: رژیم آمریکا در حالی خــود را در کنار مردم ایران 
معرفی می کند که تروریســت های شناسنامه دار و کسانی 
که مســئولیت چندین عملیات تروریســتی داخل ایران را بر 
عهده گرفته و دست شان به خون مردم و شهروندان بی گناه 

ایرانی آلوده است را در خاک خود جای داده و از آنها در ابعاد 
و اشکال مختلف حمایت و پشتیبانی می کند. 

موســوی ضمن اعتراض شــدید به دولت آمریکا افزود: این 
رژیم باید پاســخگوی حمایت از این گروهک تروریســتی 
و دیگــر گروهک ها و جانیانی کــه از داخل آمریکا هدایت 
عملیات خرابکارانه، مســلحانه و تروریستی علیه مردم ایران 
را بــر عهده دارند و خون شــهروندان ایرانی را بر زمین می 

ریزند، باشد.
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رشد 33 درصدی فروش شرکت مس تا پایان 
تیرماه 99

مدیرعامل شــرکت مس با بیان این که »کل فروش شــرکت ملی صنایع مس ایران تا پایان تیرماه 
سال 13۹۹ به عدد ۹1 هزار و ۶۲0 میلیارد ریال رسیده است« گفت: این میزان فروش، رشد 33.۲1 
درصدی را نســبت به مدت زمان مشابه سال گذشته نشان میدهد.به گزارش »صبح امروز« اردشیر 
سعدمحمدی اظهار کرد: در دوره یک ماهه منتهی به 31 تیرماه سال جاری شرکت مس بیش از ۲۷ 
هزار و 44۲ میلیارد ریال فروش داشته است. همچنین فروش کاتد در چهارماهه نخست سال ۹۹ رشد 
قابل ملاحظهای داشته و ارزش مجموع فروش کاتد در این بازه زمانی به بیش از 83 هزار میلیارد ریال 
رسیده است که نسبت به مدت زمان مشابه سال گذشته رشد 100 درصدی داشت.به گفته مدیرعامل 
شرکت مس ارزش مجموع فروش کاتد سال ۹8 از ابتدای سال تا تاریخ 31/4/۹8 بالغ بر 41 هزار و 
448 میلیارد ریال بوده اســت. گفتنی است فروش شرکت مس در سه ماهه نخست امسال نیز ۲5.۷ 
درصد رشد را تجربه کرد. همچنین این شرکت رشد 11 درصدی در سود خود را در سه ماهه نخست 

۹۹ محقق کرده است.

پرداخت تسهیلات ودیعه مسکن تا ۲۰ مرداد 
 معاون وزیر راه و شهرســازی از پرداخت تسهیلات ودیعه مسکن تا ۲0 مرداد خبر داد و گفت: امروز 

شرایط پرداخت این تسهیلات توسط شورای فقهی بانک مرکزی اعلام می شود.
به گزارش »صبح امروز« و به نقل از باشگاه خبرنگاران جوان، محمود محمودزاده با بیان اینکه »وام 
ودیعه مسکن، تنها برای تسهیلات اجاره است« اظهار کرد: متقاضیان تنها برای اجاره و رهن مسکن 
می توانند از این تسهیلات استفاده کنند. برخی تصور میکنند که از این تسهیلات میتوانند برای خرید 
کالا هم استفاده کنند، اما باید در نظر داشت که این تسهیلات تنها برای اجاره و ودیعه مسکن است .
وی با اشاره به اینکه تا ساعت ۲4 روز پنجشنبه )نهم مرداد( بیش از ۲ میلیون و ۲۲0 هزار نفر برای 
دریافت این تســهیلات ثبتنام کردهاند، افزود: امیدواریم پرداخت این تسهیلات قبل از ۲0 مرداد به 
متقاضیان آغاز شود. باید مشخص شود که متقاضیان کدام شهرها ثبت نام بیشتری داشته اند؛ چرا که 
به ازای هر تسهیلات 50 میلیون تومانی، سه تسهیلات 15 میلیون تومانی پرداخت می شود. گفتنی 

است پالایش و آنالیز دریافت تسهیلات ودیعه مسکن هنوز مشخص نشده است.

اوضاع برنج وارداتی بعد از حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی

در حالی قیمت برنج وارداتی نســبت به پارسال تا 85 درصد و در دو ماه اخیر بیش از 18 درصد رشد 
داشته که حذف ارز 4۲00 تومانی از این کالا و کاهش واردات آن در مدت اخیر نمی تواند در این تغییر 
بی تاثیر باشد.به گزارش »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، آنچه تغییر قیمت کالا و خدمات در تیرماه 
امسال از سوی مرکز آمار منتشر شد نشان داد که تورم نقطه به نقطه )نسبت به تیرماه سال گذشته( 
و تورم ماهانه )نسبت به خردادماه( هر کدام 4.4 درصد افزایش داشته است. این در حالی است که در 
بین کالا و خدمات وضعیت افزایش قیمت برنج قابل توجه است؛ به گونهای که برنج خارجی بالاترین 
حد افزایش قیمت را نســبت به پارسال داشته و حدود 85.1 درصد گران شده است.جزئیات بیشتر در 
این رابطه از این حکایت دارد که هر کیلوگرم برنج خارجی در تیرماه ســال گذشته 8800 تومان بوده 
که در تیرماه امســال با رشد 85 درصدی به 1۶ هزار و 400 تومان رسیده است. همچنین هر کیلو از 
آن در خردادماه 13 هزار و 800 تومان قیمت داشــته که تا تیر ماه با رشد 18.۲ درصدی همراه شده 
اســت. افزایش قیمت و تورم برنج خارجی در حالی اتفاق میافتد که جزو کالاهای اساسی بوده که تا 
همین ابتدای امسال در لیست دریافتکنندگان ارز 4۲00 تومانی قرار داشت، اما از اواخر اردیبهشتماه ارز 
دولتی آن حذف و واردات با نرخ سامانه نیما که در حال حاضر به بیش از 18 هزار تومان میرسد انجام 
میشود که خود میتواند از عوامل افزایش قیمت برنج خارجی باشد و رشد ۲۶00 تومانی آن در کیلو در 
فاصله خردادم تا تیرماه مشــهود است.از سوی دیگر آمار گمرک نشان میدهد که در سه ماهه ابتدای 
سال جاری واردات برنج خارجی نسبت به همین مدت در سال گذشته کاهش داشته است؛ به طوری 
که در سه ماهه ابتدای امسال ۲08 میلیون تومان برنج وارد شده در حالی که واردات در مدت مشابه 
سال قبل حدود ۷0۷ میلیون دلار بوده است، که البته به گفته مسئولان در این افت شدید عواملی مانند 
پاسخگویی تولیدات داخل و مشکلاتی که در رابطه با اختصاص ارز وجود داشت نیز دخیل بوده است. 
اما برنج ایرانی تغییر قابل توجهی نداشته و آمار نشان میدهد که متوسط قیمت هر کیلو برنج ایرانی در 
تیرماه امسال ۲۶ هزار و 500 تومان بوده است که در مقایسه با تیرماه سال گذشته که حدود ۲3 هزار 
و 300 تومان گزارش شــده بود ۲۲00 تومان گران شده است. برنج ایرانی نسبت به خردادماه امسال 

۲.4 درصد و تیرماه سال گذشته 13.8 درصد افزایش قیمت دارد.

چرا سهامداران پدیده از استانداری تقدیر کردند؟
از تحــولات  پیــش 
راهگشای اخیر، فعالیت 
شــرکت پدیده شاندیز 
سهامدار  هزار   130 که 
مطــرح  پــی  در  دارد، 
شــدن تخلفات گســترده 
در »فروش ســهام، تغییر 
غیرمجاز کاربری زمینهای 
کشاورزی، پرداخت نکردن 
حقوق دستگاه های ذیربط، 
دریافــت نکردن گواهی پایان کار« و دیگر 
تخلفات مدیران این شرکت، چهار سال پیش 
با دستور مراجع قضایی متوقف شد. مراجع 
قضایی در مرحله نخســت، دفاتر فروش و 

عرضه ســهام شــرکت را با حکم دادستانی 
خراســان رضوی بســتند و بعــد از مدتی 
نیز متوقف شــد.  فعالیتهای کل این پروژه 

بــه گــزارش روزنامه »صبح امــروز« حل 
مشــکل ســهامداران و فعال کردن مجدد 
پروژه پدیده شــاندیز ظرف چهار سال اخیر 
از دغدغه های جدی و ســنگین مســوولان 
بود به طوری که سه ســال پیش با تشکیل 
›ســتاد تدبیر‹ در خراسان رضوی اقداماتی 
برای راه اندازی دوباره و سر و سامان دادن به 
وضعیت شرکت پدیده شاندیز صورت گرفت. 
دریک سال و نیم گذشته 40 جلسه با هدف 
و موضوع رسیدگی به وضعیت شرکت پدیده 
شاندیز در خراســان رضوی و در سطح ملی 
برگزار شــده ، اهمیت دادن بــه اوضاع 1۲1 
هزار ســهامدار این شــرکت و احقاق حقوق 
آنان در قالب قانون موجب چنین توجهی به 
این شرکت شده  اســت.پرونده 1۲0 جلدی 
شــرکت پدیده از ۲۲ اردیبهشت ماه 13۹8 
با برپایی 1۶ جلســه دادگاه در مشــهد مورد 
رســیدگی قرار گرفت و در شانزدهمین روز 
تیر ماه سال گذشته ختم رسیدگی آن اعلام 
و روز ۲۲ تیر ماه 13۹8 رای 50۹ برگی این 
پرونده صادر شد. بر اساس رای قطعی قاضی 
دادگاه رسیدگی به پرونده پدیده که روز پنجم 
مرداد ماه 13۹8 اعلام شد »محسن پهلوان 
مقدم« متهم ردیف نخست به تحمل حبس 
ابد محکــوم و ۲1 متهم دیگــر این پرونده 
علاوه بر الزام به اســترداد مال تحصیل شده 
از فعالیت  هایشان در شرکت پدیده شاندیز، به 
مجازات هایی از تحمل ۲ تا ۲0 ســال حبس 

در زندان محکوم شدند.
اقدامات دستگاه های اجرایی برای رفع 

مشکلات پدیده
در همیــن مــدت تلاش هــای همزمــان 

مســئولان در سطح استانی و کشوری برای 
رفع مشکلات شرکت پدیده و خروج سرمایه 
هنگفت آن از رکود، منجر گشــایش کار با 
عقــد مجموعه قراردادهایی با 45 شــرکت 
پیمانکاری و مشاور جزء و کل برای ساخت 
و تکمیل پروژه های شرکت پدیده از مهرماه 

سال گذشته شد.
اقدامات خوبی در سطح ملی و استانی توسط 
اســتانداری و بــا همکاری وزارت کشــور، 
معاونت اقتصادی وزارت کشور، همه نهادها 

و سازمان های اســتانی برای حل مشکلات 
پدیده انجام شــد. مجوز های لازم و قانونی 
برای اماکن مسکونی و تجاری اخذ شد، اتاق 
مبادلات OTC تشکیل شد و حسابرسی 
 مجموع شــرکت های پدیده نیز انجام شد.

هم اینک گروه شرکت های پدیده در قالب ۶ 
شــرکت اصلی و دو مؤسسه وابسته در حال 
فعالیت اســت. این شرکت دو سایت اصلی 

اداری و پروژه گردشــگری در شهر شاندیز 
خراســان رضــوی و جزیره کیش اســتان 
هرمــزگان دارد و بطور میانگین دو هزار نفر 
در بخشــهای مختلف پروژه های شــرکت 
پدیده در شــهر شــاندیز واقع در فاصله 40 
کیلومتری شــمال غرب مشهد مشغول کار 

هستند. 
بین المللی پدیده  نماد معاملاتــی شــرکت 
شــاندیز با عنوان »گشــان« نیز هم اینک 
در فهرســت اوراق بهــادار »بــازار پایــه 
فرابورس ایران« قرار گرفته و از روز بیستم 

اردیبهشت ماه 13۹۹ بازگشایی می شود. 
به جهت این اقدامات مفید در راستای بهبود 
شرایط شــرکت پدیده، چندی پیش جمعی 
از نمایندگان ســهامداران مردمی شــرکت 
پدیده با حضور در اســتانداری، ضمن دیدار 
با استاندار خراســان رضوی، از وی به دلیل 
ســاماندهی مشکلات این شــرکت تقدیر و 

تشکر کردند.
اجرایی از دســتگاه های  اســتاندار   تقدیــر 
استاندار سابق،  از  استاندارخراســان رضوی 
رئیس جمهور، رئیس قوه قضائیه و دســتگاه 
قضا، وزیر کشــور، وزیر امــور اقتصادی و 
دارایــی و همه مدیرانی که در ســاماندهی 
این شــرکت تلاش کردند، تشکر کرد. علی 
رســولیان، معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری خراسان رضوی نیز در این زمینه 
بیان کرده »ســهامداران شــرکت پدیده در 
حال حاضر امکان این را دارند که سهامشان 
را در بورس با قیمت مناســبی بفروشند و در 
حال حاضر با یک شــرکت توانمند استانی 
و ملی روبرو هســتیم وهر زمــان که لازم 
باشــد برای تامین مالی و هدایت به مســیر 
 بهتر در خدمت شــرکت پدیده هســتیم«.

در این راســتا ســهامداران پدیــده به دلیل 

ســاماندهی  جهت  به  انجام شــده  اقدامات 
مشکلات شــرکت پدیده، از استاندار تجلیل 

کردند.
افزایش سهام شرکت پدیده

 علی رســولیان، معــاون هماهنگــی امور 
اقتصادی استانداری در گفت وگو با خبرنگار 
»صبح امــروز« بیان کرد: شــرکت پدیده 
امروز شــرکتی قدرتمند و موفق است که در 
بورس فعالیت دارد و مجمع آن تشکیل شده 
اســت و هیئت مدیره آن توسط سهامداران 
مشخص شده است و مبادلات بورسی درآن 
خوشبختانه  داد:  ادامه  انجام می شــود .وی 
قیمت ســهام پدیــده در بــورس افزایش 
داشته اســت، خرید و فروش سهام ابنیه نیز 
در اتاق مبادلات در حال انجام است و سایر 

فرآیند های آن نیز در حال انجام است.
گفتنی است رسولیان از بیان جزئیات جلسه 
تقدیر ســهامداران و همچنین بیان اقدامات 

استانداری در این راستا امتناع کرد.

خبر

علی رسولیان: 
خوشبختانه قیمت 
سهام پدیده در بورس 
افزایش داشته، خرید 
و فروش سهام ابنیه نیز 
در اتاق مبادلات و سایر 
فرآیندهای آن نیز در 
حال انجام است علیرضا رزم حسینی: 

شرکت پدیده شرایط سختی 
را پشت سر گذاشت که باید 
از رئیس جمهور، رئیس قوه 
قضائیه و دستگاه قضا، وزیر 
کشور، وزیر امور اقتصادی 
و دارایی و همه مدیرانی که 
در ساماندهی این شرکت 
تلاش کردند، تشکر کنیم

گروه شرکتهای پدیده 
در قالب شش شرکت اصلی 
و دو مؤسسه وابسته در حال 
فعالیت است. این شرکت دو 
سایت اصلی اداری و پروژه 
گردشگری در شهر شاندیز 
خراسان رضوی و جزیره 
کیش استان هرمزگان دارد و 
بطور میانگین دو هزار نفر در 
بخشهای مختلف پروژههای 
شرکت پدیده در شهر شاندیز 
واقع در فاصله 4۰ کیلومتری 
شمال غرب مشهد مشغول کار 
هستند
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511/1هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)1741(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶005001۷41 
مورخ ۹۹/03/31  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض اقای میثم اوسدی  فرزند رمضانعلی  نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان 
به مســاحت 100/۲0 مترمربع از پلاک شــماره ۲35 اصلی واقع در اراضی زینل بیک  بخش ۲ 
حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای محمد حسین بادامی  محرز گردیده است.
لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و 
ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی 
کثیرالانتشــار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را 
به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
است و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول ۹۹/04/۲8 تاریخ 

انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/2هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)2595(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶00500۲5۹5 
مورخ ۹۹/04/۲3  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض خانم منصوره حســین آبادی  فرزند مجتبی   نســبت به ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت 88/48 مترمربع از پلاک شماره 1۹0 فرعی از ۲38  اصلی واقع در اراضی 
سروســتان   بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای مرادعلی قراریان  
محرز گردیده اســت.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این 
روزنامه و محلی کثیرالانتشار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه اســت و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت 
می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول 

۹۹/04/۲8 تاریخ انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/3هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)2597(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶00500۲5۹۷ 
مورخ ۹۹/04/۲3  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض اقای علی اکبر ایروانی  فرزند محمد   نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان 
به مساحت 1۲0/45 مترمربع از پلاک شماره 1۲ فرعی از ۲35 اصلی  واقع در اراضی زینل بیک  
بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رسمی خانم بتول ابوترابی   محرز گردیده 
است.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی 
کثیرالانتشــار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را 
به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
است و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول ۹۹/04/۲8 تاریخ 

انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/4هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)۲5۹۹(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶00500۲5۹۹ 
مورخ ۹۹/04/۲3  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض اقای معصومه مالکی  فرزند عبدالعلی   نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان 
به مساحت ۷۷/۶0 مترمربع از پلاک شماره 3۲5 فرعی از 35  اصلی  واقع در اراضی گذر صالحی   
بخش 1۲ حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای خدابخش حاتمی فرزند نجف    
محرز گردیده اســت.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این 
روزنامه و محلی کثیرالانتشار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه اســت و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت 
می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول 

۹۹/04/۲8 تاریخ انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/5هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)26۰1(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶00500۲۶01 
مورخ ۹۹/04/۲3  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض خانم زمان قربانیان   فرزند غلامعلی   نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان 
به مساحت ۲50 مترمربع از پلاک شماره 4۲۲ فرعی از ۹ اصلی  واقع در اراضی جهان آباد  بخش 
1۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی قربانیان   محرز گردیده 
است.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی 
کثیرالانتشــار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را 
به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
است و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول ۹۹/04/۲8 تاریخ 

انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/6هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)26۰4(

آگهــی موضوع مــاده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی نظر به دســتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف 
وضعیت اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 
13۹۹۶030۶00500۲۶04 مــورخ ۹۹/04/۲3  هیات اول موضــوع ماده یک قانون مذکور 
مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض خانم بلقیس سعیدی نسب   فرزند 
رمضانعلی   نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۲35/15 مترمربع از پلاک شماره 
۲۶۲ فرعــی از ۲31 اصلی  واقع در اراضی مرتضی آباد  بخش ۲ حوزه ثبت ملک نیشــابور 
خریداری از مالک رسمی بلقیس سوداگر فیوج    محرز گردیده است.لذا بموجب ماده 3 قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه 
این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشار در شهرها 
و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک 
تســلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول ۹۹/04/۲8 تاریخ 

انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور
511/7هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  

)2614(
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی و اراضی و 
ســاختمانهای فاقد ســند رسمی نظر به دســتور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رســمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶00500۲۶14 
مورخ ۹۹/04/۲3  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات 
مالکانه و بلامعارض اقای علی قاینی  فرزند اسداله   نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 
1۲4 مترمربع از پلاک شــماره 3۶ فرعی از 4۹ اصلی  واقع در اراضی گذر سلامی   بخش 1۲ حوزه 
ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی خانم شهربانو شاه آبادی فرزند حسن   محرز گردیده است.

لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 
ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشار در 
شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک 
تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد 
که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی ک اعتراض در 
مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند 
اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نیست . تاریخ انتشار نوبت اول ۹۹/04/۲8 تاریخ انتشار نوبت دوم ۹۹/05/1۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور 

511/8اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شماره 13۹۹۶030۶01300013۶ 
مورخ 13۹۹/۲/۲۲هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای محمد علی شوریده فرزند احمد در ششدانگ یک 
باب محوطه با بنای احداثی به مساحت 443/8۷ متر مربع از پلاک  شماره ۲03 فرعی از یک اصلی 
واقع در اراضی علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع  الواسطه از خانم فاطمه 
آذرم و آقایان سهراب جمالی، جواد رضا جمالی و حمیدرضا جمالی مالکان رسمی محرز گردیده است، 
لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و 
ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / 
کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای 
اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل 
تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و گواهی تقدیم و رسید اخذ نمایند. 
معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات 
ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور 
سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. تاریخ انتشار نوبت 

اول: 13۹۹/4/۲8 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/1۲
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد
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ورزش چگونه از وقوع جرم
 پیشگیری می کند؟

زهره برگی زر
مطالعه آسیب های اجتماعی اعم از نابهنجاری ها و انحرافات اجتماعی یکی از مهمترین 
موضوعات مورد بحث جامعه شناسی است و اگر چه مساله نابهنجاری امری نسبی است 
و از جا معه ای به جا معه دیگر متفاوت اســت امــا آنچه که در این مبحث مطرح می 
باشــد این است که چه عواملی آسیب های اجتماعی را کاهش یا افزایش می دهد و به 
بیانی دیگر چگونه می توان آسیب های اجتماعی را در بین دانش آموزان کنترل نمود؟
آمارها در ایران نشــان دهنده آن است که بیشترین موارد بی مبالاتی جنسی)55/۶ %( 
در سنین 1۶ تا۲1ســالگی رخ می دهند. میانگین سن شروع سیگار در ایران1۶/۶سال 
بوده و بالاترین نســبت معتاد کشــور )45/۷( در فاصله 1۷ تا۲۲ سالگی مصرف را آغاز 
کرده اند. شروع زودهنگام، مصرف بیشتر، مداوم تر و استفاده از مواد خطرناکتر افزایش 
می دهد. 1/8 میلیون معتاد ناشــناخته در ایران وجود دارند که 3/۲5 %از جمعیت کشور 
را تشــکیل می دهند. تمامی این نابهنجاری ها تحت شــرایط متفاوتی رخ می دهد که 
بررســی آنها خارج از حوصله این بحث است.  در بحث پیشگیري و کنترل آسیب هاي 
اجتماعی توجه به قشــر نوجوان و جوان اهمیت زیادي دارد و امروزه شیوع رفتارهاي پر 
خطر در بین نوجوانان به یکی از تهدیدکننده هاي ســلامت اجتماعی تبدیل شده است 
و طــی چند دهه اخیر برنامه هاي آموزش و پیشــگیري از رفتارهاي پر خطر به منظور 
توســعه دانش، اطلاعات و مهارت هاي مقابله با آسیب هاي اجتماعی در همه کشورها 
داراي جایگاه خاصی است. به طور کلی در زمینه علل و عوامل رفتارهاي پرخطر و کج 
روي هاي دانش آموزان در کشــور ایران مطالعات و پژوهش هاي متعدد جامعه شناسی 
و روان شناسی انجام شده است اما از آنجایی که برنامه هاي آموزشی پیشگیرانه مدرسه 
محــور هنوز در آغاز راه بوده و جایگاه عملی چندانی در مدارس پیدا نکرده اند، بالعکس 
در برخی کشورهاي دیگر بویژه آمریکا تدوین برنامه هاي آموزشی پیشگیري و مقابله با 
خطر در آموزش و پرورش سابقه دیرینه دارد و به همین سبب تحقیق ها و پروژه هاي 
ارزیابی از این آموزش ها نیز فراوان است. از اولین برنامه هاي آموزش مدرسه محور در 
زمینه مقابله با آســیب های اجتماعی به برنامه هاي اتحادیۀ زنان مسیحی در امریکا و 
کانادا در قرن نوزدهم می توان اشــاره کرد. مدارس به سه دلیل در زمینه آموزش هاي 
پیشــگیري از آسیب های اجتماعی مناسب ترین گزینه هستند زیرا اولا پیشگیري باید 
در مقطعی صورت بگیرد که باورها و نگرش هاي دانش آموزان هنوز تثبیت نشده است. 
دوما مدارس نظام مند ترین شــیوه براي دسترسی به نوجوانان هستند و سوما مدارس 
قادرند طیف وسیعی از خط مشی ها را در زمینه پیشگیري به کار ببرند. در واقع می توان 
چنین استنباط نمود که ریشه اغلب آسیب پذیری های اجتماعی دانش آموزان را باید در 
عدم آشنایی کافی آنها با مها رتهای اجتماعی دانست ؛به طوری که نقطه ی کوری در 
رشد شخصیت دلخواه و اجتماعی جوانان وجود دارد وآن این است که متاسفانه جوانان 
امروز خود را نشــناخته اند وبه توان وقدرت فراوان خود باور ندارند، یکی از راهکارهای 
مناسب جهت کاهش آسیب های اجتماعی اجرای موثر درس تربیت بدنی و تلاش برای 
بهبود وضعیت روحی و جسمی دانش آموزان و تلاش برای استفاده از اثرات تربیتی آن 
می باشد. ورزش و تربیت بدنی در مدارس، در اولین گام خود سلامت، شادی و نشاط را 
برای دانش آموزان به ارمغان خواهد آورد و این کارکرد مهم باید مورد توجه بیشتر قرار 
گیرد. دانش آموزان به عنوان آینده سازان کشور بسیار نیازمند پرورش آمادگی جسمانی 
و توســعه سلامتی هســتند )معماری و گلچین، 13۹3(. علاوه بر این رکن مؤثر توسعه 
ورزش و تربیت بدنی در مدارس و در بین دانش آموزان فرهنگ ســازی برای آموختن 
این نکته به دانش آموزان است که ورزش می تواند در نشاط و سلامت آنها مؤثر باشد 
و به نظر می رســد اولین گام برای داشــتن جامعه ای ســالم و نهادینه سازی فرهنگ 
ورزش و فعالیت های بدنی از مدارس آغاز می شــود. به عبارتی با توســعه اثربخشــی 
درس تربیت بدنی در نوجوانان شاهد بهبود فعالیت های مشارکتی، نظم پذیری و قانون 
مداری دانش آموزان خواهیم بود و باید با اثربخشــی هرچه بیشتر ساعات درس تربیت 
بدنی برای بهبود اثرات این درس و تعمیم آن به رفتار های خارج از مدرســه و عملکرد 

اجتماعی آنها تعمیم یابد.

خبر

پرداخت اقساطی جریمه های رانندگی به 
مناسبت دهه ولایت

رئیــس پلیس راهور ناجا از اجــرای مجدد طرح پرداخت اقســاطی جرایم رانندگی به 
مناسبت دهه ولایت خبر داد و گفت: کسانی که وسیله نقلیه آنها به دلیل جریمه بالای 
10 میلیون ریال در توقیف اســت، می توانند از این فرصت برای ترخیص وسیله نقلیه 

خود استفاده کنند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« به نقل ازایســنا، ســردار ســید کمــال هادیان فر در 
خصوص توقیــف خودروهای دارای جریمه رانندگی بالای یــک میلیون تومان اظهار 
داشت: براســاس قانون ماموران در سراسر کشور موظف هستند که چنین خودروهایی 
را توقیــف و به پارکینگ منتقل کننــد اما در این خصوص هم به ماموران تاکید کردیم 
اگر خودرویی همراه با خانواده بود فقط به راننده تذکر دهند که بایســتی جرایم خود را 
تســویه کند ضمن اینکه از سال گذشته هم ارسال پیامک اخطار به این گونه رانندگان 
را در دســتور کار قرار دادیم تا قبل از توقیف وســیله نقلیه خــود از میزان جرایم خود 
اطــلاع پیدا کنند.رئیس پلیس راهور ناجا در خصوص کمک به قشــر کم درآمد جامعه 
برای پرداخت جرایم رانندگی خود، گفت: یکی از طرح هایی دراین خصوص انجام شــد 
پرداخت اقســاطی جرایم رانندگی بود و با مجوزی که از وزارت کشور گرفتیم این گونه 
رانندگان می توانســتند بدون پیش پرداخت وسیله نقلیه خود را ترخیص و در طول یک 
ســال به صورت اقساطی و در حد توان جرایم خود را پرداخت کنند که درصد زیادی از 

مردم هم از این فرصت استفاده کردند.
ســردار هادیان فر از اجرای مجدد، طرح پرداخت اقســاطی جریمه خودرو که در حال 
حاضر متوقف شــده به مناســبت ایام مبارک دهه ولایت خبرداد و گفت: رانندگانی که 
خودروهــای آنها به این دلیل در پارکینگ ها توقیف شــده مــی توانند از این فرصت 

استفاده کنند.
وی درباره آمار تصادفات نیز گفت: براساس اعلام پزشکی قانونی در 3 ماهه اول امسال 

میزان جان باختگان ناشی از تصادفات در کل کشور 1۶.1 درصد کاهش داشته است.
وی کاهش ســوانح و تصادفات و افزایش کمی و کیفی خدمــات پلیس راهور ناجا به 
مردم و هوشمندسازی را از  برنامه های اصلی پلیس راهور ناجا عنوان کرد و افزود: این 
موضوعات از ابتدای ســال به تمام مراکز پلیس راهور ناجا در استان ها ابلاغ شده و در 

خصوص اجرایی شدن آنها برنامه ریزی خوبی صورت گرفته است.

یادداشت

رئیس سازمان نظام پزشکی مشهد:

 موافق اعلام محدودیت در خصوص بازگشایی حرم مطهر هستیم
 رئیــس ســازمان نظام 
پزشکی مشــهد گفت: 
بر اســاس بررسی های 
انجــام شــده معتقــد 
نیستیم که سه برابر شدن 
آمار ابتــلا به کرونا در این 
شهر به بازگشایی حرم ربط 
این  که  چرا  باشــد  داشته 
افزایش ابتلا در کل کشور 
همانطور  امــا  افتاد،  اتفاق 
که قبلًا برای بســته شدن 
موقت حــرم پیگیری کردیم الآن نیز موافق 
اعــلام محدودیت در این مــورد و برگزاری 

سایر مراسم مذهبی هستیم.
به گــزارش روزنامه »صبح امــروز«، علی 
بیرجندی نژاد در نشســت خبری با موضوع 
»کرونا و کادر درمان« و »تعرفه های خدمات 
ســلامت«، اظهار کرد: بــرای اینکه مراکز 
درمانی بتوانند مسایل ایمنی را رعایت کنند 
مجبور به افزایش تعرفه ها هســتند؛ چرا که 
استانداردسازی و بروز کردن تجهیزات نیاز به 
هزینه دارد. در عین حال کنترل و بازدیدهای 
دوره ای توسط ســازمان نظام پزشکی انجام 
می شود و ما نیز هم راستا با شهرداری مشهد 

بر این موضوع تأکید داریم.
وی در خصوص تأثیر بازگشایی حرم مطهر 
بر ورود مسافر به مشهد و افزایش آمار ابتلا 
به کرونا در این شهر، اظهار کرد: دیدگاه کلی 
ما این است که برای حفظ جان باید از اعمال 
مستحبی به صورت موقت چشم پوشی کرد؛ 
چرا که اولویت ســلامت فردی و اجتماعی 

است.
رئیس ســازمان نظام پزشکی مشهد تشریح 
کرد: بر اساس بررسی های انجام شده، معتقد 
نیستیم که سه برابر شدن آمار ابتلا به کرونا 
در این شــهر به بازگشــایی حرم ربط داشته 
باشد؛ چرا که این افزایش ابتلا در کل کشور 
اتفاق افتاده، اما همانطور که قبلًا برای بسته 
شــدن موقت حرم پیگیــری کردیم در حال 
حاضــر نیز موافق اعــلام محدودیت در این 
مورد و برگزاری سایر مراسم مذهبی هستیم.
بیرجندی نــژاد با اشــاره به اینکــه در بحث 
تعرفه گذاری های خدمات پزشکی یک سری 
مراحل طی شــده و یک ســری طی نشده 
اســت، عنوان کرد: مطالبات کادر پزشــکی 
و پرســتاری دچار تعویق شده که بخشی از 
آن معلول شرایط مالی دولت است و بخشی 
دیگر مربوط به مطالبات از سازمان های بیمه  
اســت. ما به عنوان سازمان نظام پزشکی از 
همکاران پرســتار  خــود حمایت می کنیم و 
جلســاتی در این زمینه داشته ایم که خروجی 
آن در قالب بیانیه مشــترکی صادر شده، در 
عین حال مطالبه گر هســتیم، اما نمی توانیم 

پاسخگوی این شرایط باشیم.
مبتلایان حوزه سلامت بسیار افزایش 

یافته است
رئیس ســازمان نظام پزشــکی مشهد راجع 
به تعداد شــهدای ســلامت، گفــت: تاکنون 
در مشــهد 13 نفر از کادر درمان به شهادت 
رســیدند که شامل پزشــک، پرستار و کمک 
بهیار هســتند و در کل ۲00 مبتلا داشته ایم 
که هم اکنون این آمار خیلی بیشتر شده است. 

باید توجه داشــت عمــده کار مقابله با کرونا 
بر بحث پیشــگیری است. تعرفه های خدمات 
پزشــکی از زوایای مختلف متفاوت است، اما 
بطور میانگین ۷ درصد افزایش داشــته است. 
وی در خصوص پســماندهای پزشکی، گفت: 

در حال حاضر در بحث جمع آوری پسماندهای 
پزشــکی درخواســت افزایش 100 درصدی 
داشته ایم چرا که شهرداری 100 درصد تعرفه 

دفن این زباله ها را افزایش داده است.
افزایش ۲۰۰ تا 3۰۰درصدی تعرفه ها

طبق گفته رییس ســازمان نظام پزشــکی 

مشــهد افزایش تعرفه ها رشدی ۲00 تا 300 
درصدی داشــته اســت که اگر این افزایش 
هزینه ها از طریق تعرفه خدمات جبران نشود 
ادامــه فعالیت خیلی از مراکــز درمانی دچار 

مشکل می شود.
بیرجندی نــژاد با اشــاره به نظــارت و رصد 
واحدهای نظارتی ســازمان نظام پزشکی بر 
تخلفات تعرفه ای در مراکــز درمانی، متذکر 
شد: گزارش تخلفات خیلی محدود است و ما 
از ۶0 درصد شکایتی که به سازمان می شود 
در سال گذشــته، 40 درصد منجر به صدور 
کیفرخواست شــد که 300 مطب را تعطیل 

کردیم.
وی ادامــه داد: بــا غربالگــری خوبــی که 
انجام شــده مراجعات به بخش بســتری در 
بیمارستان هایی که مرکز اصلی کرونا هستند 
کمتر شــده چرا که قسمت زیادی از افرادی 
که بــا علایم تنفســی مراجعــه می کنند با 
درمان هــای دارویی و قرنطینه خانگی بهبود 
پیدا می کننــد. از مجموع 1۶۲ هــزار بیمار 
دارای علایم تنفسی که در فروردین امسال 
به مراکز درمانی مشهد مراجعه کرده اند فقط 
۶۹ نفر به مراکز اصلی کرونا در ســطح سه 

ارجاع داده شده اند.
مخالف بازگشایی حرم هستیم

مسعود شــادنژاد، عضو هیأت علمی سازمان 
نظام پزشکی مشــهد هم در بخش دیگری 
از این نشســت گفــت: به عنــوان نماینده 
تام الاختیار ســازمان نظام پزشکی مشهد در 
قرارگاه مبارزه با کرونا درخواســت کرده ام تا 
پایان تابســتان حرم مطهر بازگشایی نشود 

چرا که افزایش ورود مســافر به این شــهر 
خطرناک است، اما موافقت نشد. با بازگشایی 
حرم مطهــر مخالف هســتیم همانطور که 
بــا فعالیت باغ تالارهــا و مراکز تفریحی نیز 

مخالف هستیم.
شهادت 13 نفر از کادر درمانی مشهد از 

ابتدای شیوع کرونا تاکنون
وی بــا بیان اینکــه »در کل کشــور 140 
شــهید ســلامت داشــته ایم که 13 نفر از 
آنها در مشــهد هســتند« گفت: تا کنون ۶ 
هــزار نفــر از کادر درمان در کشــور درگیر 
شده اند که بیشــترین آمار به ترتیب مربوط 
به پرســتاران، پزشــکان عمومــی، داخلی 
 و زنــان اســت کــه ۹5 درصد بهبــود پیدا 

کرده اند.
3۰تا ۴۰درصد مراجعان به پزشکان 

دارای علایم کرونا هستند
اصغر حاتمی، معــاون برنامه ریزی و نظارت 
ســازمان نظام پزشــکی مشــهد در بخش 
دیگری از این نشســت بیان کرد: داروهایی 
که برای بیماری کرونا تجویز می شود مربوط 
به بیماری های دیگر و در واقع یک ســری 
داروهای ضــد ویروس ماننــد ایمنوگلوبین 

است.
 وی ادامه داد: هــزار و 400مطب مربوط به 
پزشــکان عمومی، داخلی، عفونی، اطفال و 
زنان طبق بخشنامه وزرات بهداشت بیشترین 
برخورد را با بیماران کرونایی دارند و به طور 
کلی 30تا 40 درصد مراجعات به مطب های 
پزشــکان مربوط به بیمارانی است که علائم 

کرونا دارند.

به عنوان نماینده 
تام الاختیار سازمان نظام 
پزشکی مشهد در قرارگاه 
مبارزه با کرونا درخواست 
کرده ام تا پایان تابستان 
حرم مطهر بازگشایی نشود 
چرا که افزایش ورود 
مسافر به این شهر خطرناک 
است، اما موافقت نشد. 
با بازگشایی حرم مطهر 
مخالف هستیم همانطور که با 
فعالیت باغ تالارها و مراکز 
تفریحی نیز مخالف هستیم

۲۵۴۸ ابتلا و ۲۱۶ فوتی جدید کرونا در کشور

افزایش دوبرابری ابتلای پرستاران در موج دوم کرونا

ســخنگوی وزارت بهداشــت از شناســایی ۲548 مورد جدید 
کووید-1۹ در کشور خبر داد و گفت: یک هزار و ۶۷ نفر از این 

موارد جدید در مراکز درمانی بستری شدند.
دکتر سیماسادات لاری گفت: از دیروز تا امروز 11 مرداد 13۹۹ 
و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و 548 بیمار 
جدید مبتلا به کووید1۹ در کشور شناسایی شد که  یک هزار و 

۶۷ نفر از آنها بستری شدند.
وی گفت: مجموع بیماران کووید1۹ در کشــور به 30۶ هزار و 

۷5۲ نفر رسید.
ســخنگوی وزارت بهداشت افزود: متاسفانه در طول ۲4 ساعت 
گذشــته، ۲1۶ بیمار کوویــد1۹ جان خود را از دســت دادند و 
مجموع جان باختگان این بیماری به 1۶ هزار و ۹8۲ نفر رسید.

وی گفت: خوشبختانه تا کنون ۲۶5 هزار و 830 نفر از بیماران، 
بهبود یافته و یا از بیمارســتانها ترخیص شــده اند.لاری گفت: 
4011 نفر از بیماران مبتلا به کووید1۹ در وضعیت شــدید این 

بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
بــه گفته وی، تا کنون دو میلیــون و 48۲ هزار و 553 آزمایش 

تشخیص کووید1۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: اســتانهای تهران، مازندران، 
گلستان، فارس، آذربایجان شرقی، اردبیل، اصفهان، البرز، ایلام، 
خراســان رضوی، کرمان، خراسان شــمالی، سمنان، لرستان و 

هرمزگان در وضعیت قرمز قرار دارند.
وی همچنیــن گفت: همچنیــن اســتانهای آذربایجان غربی، 
خوزســتان، بوشــهر، چهارمحال و بختیاری، زنجان، همدان، 
کهگیلویــه و بویر احمــد، مرکزی، یزد، گیــلان و قم  هم در 
وضعیت هشــدار قرار دارند.لاری درباره وضعیت قرمز اســتان 
ســمنان و همچنین وضعیت هشــدار در اســتان یزد گفت: در 
استان سمنان اســفند ماه سال گذشته خیز قابل توجه در موارد 
بستری و ابتلای ناشــی از کووید 1۹ را در اغلب شهرستانهای 
این استان شــاهد بودیم که از فروردین سال جاری مانند سایر 

اســتانها با رعایت پروتکلها موارد ابتلا و بســتری کاهش قابل 
ملاحظه ای داشــت، اما از نیمه خردادماه مجددا شاهد افزایش 
موارد ابتلا و بســتری روزانه در اغلب شهرستانهای این استان 
به میــزان بیش از دو برابر را هســتیم. در حال حاضر هم پنج 
شهرســتان این اســتان در وضعیت قرمز هستند و شیب موارد 
بستری در شهرستاهای شرق استان مثل شاهرود و دامغان روند 
تندتری دارد. با همکاری مسوولان استانی اعمال محدودیتهای 
بیشتر در اســتان و رعایت پروتکلهای بهداشتی توسط سمنانی 
ها افزایش یافته است و امیدواریم کاهش موارد ابتلا، بستری و 
فوت را شــاهد باشیم.وی همچنین درباره استان یزد و وضعیت 
هشــدار در این استان، گفت: بیماری در این استان در اسفندماه 
خیز قابل توجهی داشت و متاسفانه از اواسط خردادماه ۹۹ نمودار 
بستری روزانه در این استان مجددا روند صعودی گرفت و موارد 
ابتلا و بستری طی شش هفته گذشته رشد دو برابری داشت. در 
حال حاضر پنج شهرستان این استان در وضعیت قرمز قرار دارند 

و و موارد بستری در شهرستانهایی نظیر یزد، میبد، تفت و مهریز 
شــیب تندی دارد. متاسفانه رعایت پروتکلهای بهداشتی در این 
اســتان ققط 55 درصد است و اگر این درصد با همکاری مردم 
متدین و فهیم افزایش نیابد، ممکن است طی هفته های آینده 

شاهد قرار گرفتن این استان در وضعیت قرمز باشیم.
سخنگوی وزارت بهداشــت با بیان اینکه، پزشکان، پرستاران، 
کارورزان، کلیه پرســنل مراکز درمانی در سراســر کشور شش 
ماه اســت که جان بر کف متحمل ســختی های زیادی شدند 
و از هیچ کوشــی برای نجات بیمــاران دریغ نکردند، گفت: در 
این مدت عده ای از این جهادگران عرصه ســلامت را از دست 
دادیم و عــده ای از آنها خود متحمــل درد و رنج این بیماری 
شدند. بنابراین تنها راه حمایت از مدافعان سلامت، رعایت جدی 
اصول سه گانه شامل فاصله گذاری فیزیکی، استفاده از ماسک 
و شستشوی دستها است و امیدواریم با همکاری یکدیگر بزودی 

شاهد شکست زنجیره انتقال بیماری در کشور باشیم.

مدیر پرستاری دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی با اشاره 
به مهمتریــن تفاوت ها و چالش های پرســتاری در دوران 
شــیوع کرونا، گفت: کمبود نیروی پرســتاری از مهمترین 
چالش هــای پیــش روی بیمارســتان ها در دوران شــیوع 
کروناست که می توان با مستثنی کردن پرستاری از قواعد و 
بروکراسی های اســتخدام دولتی و همچنین در اولویت قرار 
دادن اســتخدام نیروهای شرکتی و قراردادی و ایجاد امنیت 

شغلی، بخشی از این مشکلات را مرتفع کرد.
فروغ مــولا ضمن تشــریح وضعیت نیروهای پرســتاری 
بیمارســتان های تابعه دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی،  
یکــی از چالش های مهم این روزهــا را کمبود نیروی کادر 
پرســتاری برای ارایه خدمت به بیماران کرونایی عنوان کرد 
و گفت: بیمارستان ها همواره با کمبود نیروی پرستاری دست 
و پنجه نرم می کردند که این مساله در بحران کرونا بیش از 
پیش نمود پیدا کرده است،  علاوه بر این در پیک دوم شیوع 
بیماری تعداد زیادی از نیروی های پرســتاری خود مبتلا و 
طبیعتا از گردونه ارایه خدمت خارج شدند که این مساله نیز 

فشار کاری ناشی از کمبود نیرو را دو چندان کرده است.
مستثنی کردن پرستاران از محدودیت های استخدامی

وی با اشــاره به محدودیت های موجود بــرای جذب نیرو 
در بخش های دولتی، اذعان داشــت: وقت آن رســیده که 
پرستاری را از این قاعده مســتثنی کنیم و با افزایش تعداد 

نیروهای درمانی و همچنین در اولویت قرار دادن اســتخدام 
نیروهای شــرکتی و قراردادی و ایجاد امنیت شغلی، انگیزه 
نیروها برای ارائه خدمت به مردم را افزایش دهیم. همچنین 
در کنار این مســایل می توان برای افزایــش انگیزه نیروها 
و رفع مشــکلات معیشــتی آنان، قوانین پرداختی موجود و 
تصویب شــده برای پرستاران را هرچه ســریعتر اجرایی و 

عملی کرد.
درگیری مستقیم ۶0 درصد پرستاران در بخش های کرونایی

وی در ادامه با اشــاره به وضعیت نیروهای پرستاری در 1۹ 
بیمارســتان  دانشگاهی تابعه دانشــگاه  علوم پزشکی شهید 
بهشــتی، گفت: بیش از 5000 نفر کادر پرســتاری )شامل 
کارشناسان پرستاری، اتاق عمل، هوشبری، بهیاران و کمک 
بهیاران( در بیمارســتان های تابعه دانشگاه اشتغال دارند که 
حدود ۶0 درصد آنها از ابتدای شیوع بیماری به طور مستقیم 
از بیمــاران مبتلا به کووید1۹ مراقبــت کردند. البته ممکن 
اســت وقفه هایی در میانه دو موج اتفاق افتاده باشد، ولی به 
طور کلی ۶0 درصد افراد درگیر مراقبت از بیماران کرونایی 

بوده اند.
تفاوت ها و چالش های پرستاری در دوران شیوع کرونا

مولا با بیان اینکه ارائه خدمت در دوران شیوع کرونا با قبل 
از آن تفاوت هایی دارد، عنوان کرد: پرســتاری و مراقبت از 
بیمار انگیزه و اولویت اول کاری پرستاران است؛ با این حال 

شــغل پرستاری ســختی های خاص خود را دارد؛ به عنوان 
نمونه، کار پرستاری مستلزم این است که پرستار ساعت های 
طولانی  از بیمار مراقبت کرده و با انواع میکروارگانیســم ها 
مواجه شــود، همچنین مراقبت کــردن از بیماران و خانواده 
ایشــان در بدترین لحظات زندگی، بخش دیگری از سختی 

کار پرستاران است.
وی با بیان اینکه شــیوع بیماری کرونا اســترس و فشــار 
اضافه ای بود که به کادر درمان و پرســتاران وارد شد، گفت: 
ناشــناخته بودن بیماری و ماهیت آن، بدحال شدن و فوت 
بیمارانی که به طور غیرمنتظره ای از دســت رفتند، ترس از 
انتقال بیماری به اعضاء خانواده و همچنین ابتلا و شــهادت 
جمع زیادی از همکاران در کل کشــور از دیگر مواردی بود 

که بر استرس و اضطراب کادر درمان می افزود.
وی در ادامه، استفاده مدام از وسایل حفاظتی در این دوران 
با وجود گرما، کار زیاد و خســتگی و ســختی امر مراقبت 
از بیماران و همچنیــن دور ماندن طولانی مدت از خانواده 
و فرزندان و حتی گاهی اقامت در بیمارســتان را به عنوان 
سایر تفاوت های کار پرستاری در دوران شیوع بیماری کرونا 

مطرح کرد.
چالش کمبود نیروهای پرستاری و پشتیبانی در بیمارستان ها

مدیر پرستاری دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی در ادامه 
همچنین با اشــاره به چالش کمبود نیروهای پرســتاری و 

پشتیبانی در بیمارستان ها و تشدید آن در دوران شیوع کرونا، 
گفت: این کمبودها در موج اول با مساعدت رییس دانشگاه 
و معاونت های توســعه و درمان، با جذب نیروهای شرکتی 
و داوطلب مدیریت شــد، اما در موج دوم ابتلای بیشتر کادر 
درمان در بیمارســتان های تابعه دانشگاه و خروج نیروها از 
چرخه خدمت، مشکلات را دوچندان کرد. به عبارت دیگر در 
موج دوم با افزایش دوبرابری ابتلای کادر پرســتاری روبرو 
هســتیم؛ به گونه ای که درصد ابتلای کادر پرســتاری در 
بیمارستان های تابعه دانشــگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
از 3.۶ بــه ۷.3 درصد افزایش یافته، این در حالیســت که 
هنوز موج دوم  بیماری به اتمام نرســیده و همین مســئله 
بیمارســتان ها را با مشکل کمبود نیروی انسانی روبرو کرده 

است.
 وی با بیــان اینکه علل اصلی افزایش آمــار ابتلای کادر 
درمان باید در قالب یک طرح پژوهشی بررسی شود، اظهار 
کــرد: البته به صــورت تجربی این احتمــال وجود دارد که  
همان طــور که مردم از رعایت موارد بهداشــتی و حفاظتی 
خســته شــده و گاها قرنطینــه را شکســته و وارد اجتماع 
شده اند، در نیروهای پرســتاری هم به دلیل خستگی، گرما 
و فرسودگی، استفاده مداوم و صحیح از وسایل حفاظتی کم 
رنگ تر شــد که همین مساله آسیب پذیری و احتمال انتقال 

بیماری را افزایش داده است.

ی
هر

طا
ده 

می
ح

گار
برن
خ



5
یکشنبه12 مرداد ماه 1399/   سال سوم  /   شماره 738

Vol.3.No.738  / August.2.2020

w w w . s o b h e - e m r o o z . i r
sobhe.emrooz.news@gmail.comنر

و ه
نگ

ره
ف

کرونا کارگردان مطرح سینمای ایران را هم برُد
خسرو سینایی، کارگردان سینما بر اثر 
ابتلا به کرونا و عفونت ریه در سن 80 

سالگی درگذشت.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« فرح 
اصولی، همســر این هنرمند با تایید 
این خبر به ایســنا گفــت، عصر روز 
شــنبه، 11 مردادماه،  این کارگردان 

سینما در بیمارستان از دنیا رفت.
خسرو ســینایی به علت عفونت ریه 
و مبتلا شــدن به کرونا در بیمارستان 

امیراعلم بستری بود.
ســینایی حدود یک ماه قبل نیز برای یک عمل جراحی در بیمارســتان بیستری بود و بعد از 

مدتی مرخص شد.
خســرو سینایی، مستند ساز و کارگردان سینما متولد سال 131۹ است که فیلسازی خود را از 

سال 134۶ آغاز کرد.
او سال ۶۲ مستند »مرثیه گمشده« با روایت مهاجرت هزاران لهستانی به ایران را ساخت که 
جایزه ای از رییس جمهور کشــور لهستان هم گرفت. یکی از مطرح ترین فیلم های سینمایی 
این کارگردان »عروس آتش« بود که ساال ۷8 ساخته شد و سیمرغ بلورین بهترین فیلمنامه 

را در جشنواره فیلم فجر دریافت کرد.
یکی از آخرین مستندهای خسرو سینایی »جزیره رنگین« بود که سال ۹3 با محوریت جزیره 
هرمز و خاک های رنگی این منطقه ســاخته شد. او این فیلم را یک اثر توریستی نمی دانست 
بلکه معتقد بود این فیلم یک پیشــنهاد است که می تواند تلنگرهای ظریفی به اذهان بزند تا 
بدانیم مملکت زیبایی داریم و خوب است آن را بشناسیم تا همه چیز فقط در تهران متمرکز 

نباشد.
کویر خون، مثل یک قصه، گفت وگو با سایه و هیولای درون از دیگر آثار این فیلمساز هستند.

بفتای تلویزیونی جوایز برندگان را به 
خانه هایشان فرستاد!

مراســم بفتای تلویزیونــی ۲0۲0 به 
عنوان نخستین مراسم بزرگ اهدای 
جوایــز تلویزیونــی از زمان شــیوع 
ویــروس کرونا تا کنــون، به صورت 

مجازی برگزار شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به 
نقل از ددلاین، مراســم اهدای جوایز 
بفتای تلویزیونی ۲0۲0 با اجرای ۹0 
دقیقه ای »ریچارد آیودی« در استودیو 
و برقــراری ارتباط با برندگانی که در 
خانه هایشان حضور داشتند، برگزار شد.

مینی ســریال »چرنوبیل« در 14 شــاخه از جوایز آکادمی هنرهای فیلم و تلویزیون بریتانیا 
نامزد شده بود.

فهرست برندگان جوایز امســال نیز با شگفتی هایی همراه بود. سریال »پایان دنیای لعنتی« 
با کنار زدن سریال »تاج« عنوان بهترین سریال درام این جوایز را به خود اختصاص داد.

در جریان این مراســم جایزه بهترین مینی سریال به »چرنوبیل«، جایزه بهترین بازیگز نقش 
اول مرد به »جرد هریس« برای بازی در »چرنوبیل«، جایزه بهترین بازیگر نقش اول زن به 
»گلندا جکسون« برای بازی در »الیزابت گم شده است«، جایزه بهترین بازیگر نقش مکمل 
مرد به »ویل شــارپ« برای سریال )Giri/Haji(، جایزه بهترین بازیگر زن مکمل به »نائومی 
اکی« برای بازی در »پایان دنیای لعنتی« و جایزه بهترین ســریال بین المللی نیز به »وقتی 

آن ها ما را می بینند« رسید.
در جریان این مراســم »ادریس البا« هنرپیشه مشــهور انگلیسی، جایزه ویژه بفتا را به پاس 

فعالیت خلاقانه در حوزه تلویزیون دریافت کرد.
جوایز تلویزیونی »بفتا کرفت« که به تجلیل از دستاوردها و مهارت های اعضای پشت صحنه 
اختصاص دارد هفدهم جولای برگزار شد و در جریان این مراسم سریال »چرنوبیل« با کسب 

هفت جایزه برنده بزرگ این دوره از مراسم شد.
در ابتدا قرار بود جوایز تلویزیونی بفتا در ماه می برگزار شــود اما با شــیوع ویروس کرونا این 

مراسم به 31 جولای موکول شد.
جوایز ســالانه »بفتا« از 1۹4۷ راه اندازی شــد، در ســال 1۹58 با انجمــن تهیه کنندگان و 
کارگردانان تلویزیونی ادغام شد تا انجمن سینما و تلویزیون بریتانیا را تشکیل دهد و سرانجام 

در سال 1۹۷۶ به آکادمی هنرهای سینمایی و تلویزیونی بریتانیا تغییر نام داد.

پویش »دور دنیای موسیقی« کلید خورد

مرکز موســیقی حوزه هنری پویش ویژه »دور دنیای موســیقی« با هدف شنیدن »موسیقی 
خوب« را برای علاقه مندان و مخاطبان راه اندازی کرد.

به گزارش روزنامه»صبح امروز« و به نقل از خبرگزاری مهر، »دور دنیای موســیقی« عنوان 
پویشــی ویژه برای مخاطبان موسیقی است تا یک ماه با »موسیقیِ خوب« همراه باشند. این 

پویش به ابتکار مرکز موسیقی حوزه هنری سازمان تبلیغات اسلامی راه اندازی شده است.
میلاد عرفان پور مدیر مرکز موســیقی حوزه هنری در توضیحــات تکمیلی این پروژه اعلام 
کرد: »مرکز موســیقی حوزه هنری در آستانه چهل ســالگی فعالیت هنری خود، این پویش 
را بــرای بهره گیری علاقه مندان موســیقی از 3۲0 آلبوم خود بــا تخفیف 40 درصد تدارک 
دیده اســت. با انتخاب آلبوم های موردعلاقه خود از میان ایــن 3۲0 آلبوم و وارد کردن کد 
pouyesh ۹۹ از تخفیف چهل درصدی محصولات منتشــر شده توسط مرکز موسیقی حوزه 

هنری برخوردار شوند.
بــه گفته مدیر مرکز موســیقی حوزه هنری این پویش که طی روزهای گذشــته در یکی از 
سامانه های شناخته شده فروش محصولات موسیقایی انجام گرفته از روز پنجم مرداد ماه تا 

پنجم شهریور ماه ادامه خواهد یافت.
»ماجرای نیمروز« به آهنگســازی حبیب خزایی فر، پوئم ســمفونیک »ناصر« به آهنگسازی 
ناصر، »بی کرانگی« به آهنگسازی قربان ولئیی، »شهر مناجات« با حضور خوانندگان شناخته 
شــده کشور، »نجوای جان« با ارائه آثار استاد احمد مراتب، »شمس جان« با هنرمندی عماد 
توحیدی، داود آزاد و عبدالجبار کاکایی از جمله آثاری است که طی ماه های اخیر توسط مرکز 

موسیقی حوزه هنری منتشر و در دسترس مخاطبان قرار گرفته است.

خبر

قانون حذف کنکور به اجرا می رسد؟

زور کرونا به مافیا نرسید!
همزمان با شــیوع کرونا 
تعطیلی  و  کشــور  در 
بســیاری از مشاغل و 
به تبــع آن مدارس و 
همچنین  و  دانشــگاه ها 
کنکور  برنامه  های جمعی، 
در مقاطــع مختلــف نیز 
چندین بار به تعویق افتاد 
و داوطلبــان این آزمون ها 
وضعیت متفــاوت و البته 
را  دوچندانــی  اســترس 
نســبت به سال های گذشــته تجربه کردند. 
کنکوردر ســال های اخیر بــه یک معضل در 
کشــور تبدیل شده اســت که هر سال، پشت 
کنکوری هــا با آن درگیرند و به واســطه این 
آزمون ســالانه میلیاردها تومان گردش مالی 
از طریق کلاس های کنکــور، برگزاری انواع 

آزمون ها و… ایجاد می شود.
در ایــن میان کرونا یک بــار دیگر پای طرح 
حذف یا تعلیق کنکور را وسط کشید و ماجرای 
چندین ساله اخیر را مجدد بر سر زبان ها و افکار 
عمومی انداخت. طبق قانون، سوابق تحصیلی 
باید جایگزین کنکور شــود، اما سال ها است 
تاثیر سابقه تحصیلی دانش آموزان از سهم 30 
درصدی بیشتر نشده و غول کنکور همچنان 
پابرجا است . قرار بود قانون سال 8۶ مبنی  بر 
حذف کنکور در سال 8۹ اجرایی شود تا به این 
صورت ورودی ســال ۹۹ دانشگاه ها، دهمین 
ســال حذف کنکور را سپری کنند، اما نه  تنها 
قانون سال 8۶ اجرایی نشد، بلکه بخش هایی 
از قانون سال۹۲ یعنی پذیرش از طریق سابقه 
تحصیلی هم به دلیل مشکلات مختلفی که 
در ســاختار آموزش  و پرورش و وزارت علوم 
بود، اجرایی نشد و ســازمان سنجش معتقد 
است ســوابق تحصیلی داوطلبان از استاندارد 
کافی برخوردار نیســت و نمی توان با تکیه بر 

آن، سنجش عادلانه و مناسبی را انجام داد.
اما این سوال همچنان وجود دارد که چرا قانون 
حذف کنکور که در ســال 138۶ به تصویب 
رســید، تاکنون به اجرا نرسیده و این آزمون، 

همچنان پابرجا می باشد؟
رقابت همچنانی بر سر صندلی های دانشگاه

دکتر مجید حسینی، اســتادیار علوم سیاسی 
در حــوزه فرهنــگ و سیاســت در ارتباط با 
حذف کنکــور به خبرنگار روزنامه صبح امروز 
می گوید: مدتها اســت که بحث حذف کنکور 
مطرح است. در مجلس تصویب شده و دولت 
موظف است طبق یک برنامه جامع، به مرور 
رشته های مختلف تحصیلی را از کنکور حذف 
کند. اما تنها کاری که در این ســال ها انجام 
شد، این بود که رشته هایی را که طرفدار ندارد 
و صندلی های آنها اضافه می آید و بیشــتر در 
دانشــگاه آزاد و دانشگاه های پولی هستند، از 

کنکور حذف شــدند. با این کار رقابت بر سر 
همــان ده پانــزده هزار صندلــی پرمخاطب 
افزایــش یافت. به طور نمونه از 888 هزار نفر 
متقاضی پزشــکی، جمعا 10هزار نفر پذیرفته 
می شــوند و عملا رقابت در کنکور سخت تر 

شده است.
این منتقــد نظام آموزشــی می افزاید: اصولا 
دولت برای حفظ کنکور، تحت فشار موسسات 
کنکور، مدارس غیر انتفاعی و پولی و... است و 
سیستم آموزش و پرورش و سازمان سنجش 
و آموزش عالی تحت تاثیر موسسات مافیایی و 

تحت نفوذ آنها هستند.
اختلاف بسیار بالای درآمدی رشته های 

مختلف
وی با اشــاره به نابرابری شدید در درآمدهای 
آینده افراد تحصیل کرده در رشته های مختلف 
بیان می کند: این موضوع باعث شــده در این 
ســال ها کنکور پرقدرت تر و در واقع سخت تر 
هم بشــود. به این معنا که شــما اگر پزشک 
متخصص شوید، آینده اقتصادی بسیار خوبی 
دارید و اگر معلم شوید حداقل ها را هم نخواهید 
داشــت. چراکه فاصله درآمدی یک پزشک و 
معلم در ایران به بیست و هشت برابر می رسد. 
بی شک این فاصله درآمدی باعث شده است 
که نتوانند کنکور را حذف کنند و همه به سراغ 
رشته های خاص مثل پزشکی و دندانپزشکی 

روند. 
حسینی با اشاره به اینکه مجلس، نظارت لازم 
بر دولت را ندارد و دولت هم قانون مربوطه را 
اجرا نمی کند، بیان می کند: در این بین دولت 
هم تحت تاثیر مافیای کنکور و هم تحت تاثیر 
اختلاف درآمدی عمیقی کــه در میان مردم 
ایجاد کرده اســت، نمی تواند و نخواسته است 

که کنکور را حذف کند.
بخش بزرگی از تصمیمگیران، خودشان 

در منابع درآمدی دخیل هستند
وی در ارتبــاط با نفوذ موسســات در جایگاه 
تصمیم گیری بیان می کنــد: بخش بزرگی از 
تصمیمگیــران، خودشــان در منابع درآمدی 
دخیل هستند. سازمان سنجش خودش موسسه 
کنکور دارد و کنکورآزمایشی برگزار می کند. به 
این معنی که تعارض منافع عمیقی بین تعاونی 
کارکنان سازمان ســنجش و برگزارکنندگان 
کنکورهای آزمایشــی سازمان سنجش وجود 
دارد. منافع یکســان بیــن دولت و مجلس و 
موسسات کنکور وجود دارد که با منافع مردم 
در تعارض است. نتیجه این می شود که قوانینی 

که علیه مافیای کنکور است، اجرا نمی شود.
این اســتادیار علوم سیاســی در پایان بندی 
صحبت های خود تصریح می کند: نکته قابل 
توجه در شــرایط کنونی این است که مافیای 
کنکور از صبح تا شــب راحت و بدون دردسر 
دائمــا تبلیغات خود را در ســایر شــبکه های 
تلویزیون انجام می دهنــد و هربار مخاطبان 

بیشتری را جذب می کنند.
کنکور نظام و جوان ها را در کشور تحت 

شعاع خود قرار داده است
محمد بطحایی، وزیر سابق اموزش و پرورش 
ایران نیــز در گفتگوی زنده بــا رادیو جوان 
مطرح کرد: معضل کنکــور که یک موضوع 
بسیار آزاردهنده برای جوانان است، مشکلات 
ویژه ای را برای آنها ایجاد کرده است. من هم 
مثل افراد دیگری کــه در این حوزه متمرکز 
شده اند، نمی خواهم بگویم که می توانیم کنکور 
را کامــلا از بین ببریم، اما معتقد هســتم که 

شرایط قابل تغییر است. 
وی با اشــاره به اینکه در شرایط کنونی که با 
شــیوع کرونا مواجه هستیم، واقعا کنکور مثل 
تیری در گلو است که نه می توان آن را قورت 
داد و نه خارج کرد، بیان می کند: کنکور نظام 
و جوان ها را در کشــور تحت شعاع خود قرار 
داده است و یکی از موضوعاتی که خیلی ساده 
می تــوان جلوی آن را گرفت این اســت که 
تبلیغاتی که برای کنکور و کلاس های کمک 
آموزشــی و رتبه های برتر انجام می شــود را 

کاهش دهیم تا این فضای روانی که به واسطه 
تبلیغات وسیع اتفاق می افتد و افراد را وارد یک 

مسابقه ناخواسته می کند، کاهش یابد.
مافیای کنکور وجود دارد

وی در پاسخ به این سوال که با توجه به شیوع 
کرونا عده ای معتقدند نفوذ موسســات، باعث 
شده اســت کنکور برگزار شود و آیا موسسات 
نقشی در برگزاری یا حذف کنکور دارند، بیان 
می کند: ایــن موضوع به این شــدت که در 
شــبکه های اجتماعی مطرح می شود، نیست. 
درست اســت که افرادی که در موسسه های 
ذینفع هستند و منافع می برند، تاثیرگذار هستند 
اما اگر سیاســتگذاران و دولتمردان ما، به این 
اراده برســند که آثار کنکور را کاهش دهند، 

قطعا بر موسسات فائق می آیند.
وی با اشاره به اینکه مافیای کنکور وجود دارد، 
بیــان می کند: افراد زیــادی، منافع اقتصادی 
بسیار سرشاری از کنکور می برند که در مجامع 
تصمیم گیری نفوذ کرده و تصمیمات را تحت 
تاثیر خود قــرار می دهند. حتی بعضی وقت ها 
از هیجاناتی اجتماعــی و افکار عمومی برای 
حمایت خود اســتفاده می کنند، همچنین در 
بعضی مواقع که دولت و کمیسیون به ناگهان 
فرآیندهایــی را راه می اندازند، اجازه نمی دهند 
تصمیمات به نتیجه برسد و با نفوذ غیر مستقیم 

در مجامع، تصمیم گیری می کنند.
تزریق اطلاعات غلط و ناصحیح در افکار 

عمومی
وی در بخشی از صحبت های خود اشاره کرد: 
آنها به راحتی موج اجتماعی به راه می اندازند 
و با تهییج افراد، اطلاعات غلط و ناصحیح را 
در افکار عمومی تزریق میکند. به طور نمونه 
می گویند اگر کنکور حذف شــود آنهایی که 
دستشان به بالا می رســد، صندلی های برتر 
را میگیرند و فرزندان افراد متوســط و ضعیف 
جامعه از رشته های خوب و پرطرفدار بی بهره 
می مانند. اما دولتی که قوی باشد و بتواند یقه 
مافیا را بگیرد، آنقدر قوی هست که نظارت به 

ورود هم داشته باشد.
وی با اشــاره به اینکه موسسات کنکور جزو 
مافیا هســتند، می افزاید: صدا و ســیما، افکار 
عمومی و رســانه های ارتباط جمعی باید باور 
داشته باشند که علاقه کاذبی که در افراد برای 
حضور در کلاس های کنکور اتفاق می افتد و 
همچنین استفاده از کتاب های کمک آموزشی، 

کمک به مافیا است.
حذف کامل کنکور، جزء اولویت های اصلی 

کمیسیون
در این زمینه هفته گذشــته نیزعلیرضا منادی 
سفیدان در گفت  وگو با  خبرگزاری خانه ملت 
درباره طرح دو فوریتی برای لغو کنکور ارشد، 
تصریح کــرد: زمان برگزاری کلیه آزمون های 
ورودی دانشــگاه ها در کلیه مقاطع تحصیلی 
طبق نظر ســتاد ملی کرونا امسال برگزار می 
شود وهرگونه تصمیم در انجام و یا تعویق فقط 

با نظر این ستاد خواهد بود.
رئیس کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری 
مجلس ادامه داد: طرح دوفوریتی حذف کنکور 
کارشناســی ارشــد نیز تحت عنوان »اصلاح 
ماده چهار قانون سنجش و پذیرش دوره های 
تحصیلات تکمیلی« با این تبصره؛ که در مورد 
رشــته های کم رقابت و بــا متقاضی کمتر از 
ظرفیت پذیرش که تعداد قابل توجهی از رشته 
محل های کارشناسی ارشد را شامل می شود، 

دردستور کار مجلس و کمیسیون آموزش بوده 
و حذف کامل کنکور، جزء اولویت های اصلی 

کمیسیون بوده است.
وی یــادآور شــد: اگر بتوانیــم در این مقطع 
این طرح را بــه تصویب برســانیم و تبدیل 
به قانون شــود، اجرایی می شود و به احتمال 
قوی این قانــون درصورت تصویب نهایی در 
تکمیل ظرفیت این ترم برای رشته شهرهای 
کارشناسی ارشد مد نظر وزارت علوم به مورد 

اجراء درمی یاید.
توئیت قاضی زاده پیرامون حواشی کنکور 
 همچنیــن چنــد روز قبل سیدامیرحســین 
قاضی زاده هاشــمی، نائب رئیس اول مجلس 
شــورای اسلامی نیز با اشاره به حواشی ایجاد 
شــده پیرامون برگزاری کنکــور، در صفحه 
توئیتری خود نوشت:  دختر بنده هم امسال مثل 
باقی فرزندان عزیز جامعه کنکور دارد. همین 
مدت کم تعویــق افتاده هم برای او و خانواده 
به شدت پراسترس و فشار بوده است. تعویق 
کنکور به بهانه سلامت دانشجو یان، جز اینکه 
در عمل، نشدنی است، اتفاقا برای سلامت روح 

و روان جوانان نیز مخرب و خطرناک است.
سه نکته قابل توجه؛ این کار در عمل نشدنی 
است، تعویق کنکور به دلیل تجمیع متقاضی 
و افزایش سرسام آور تقاضا، به شدت به سود 
مافیای کنکور و به ضرر متقاضیان اســت و 
حمایت اکانت های فیک و تازه تاسیس نشان 
از وجود برنامه ریزی و سازماندهی پشت مطالبه 

تعویق کنکور است.
برای برگزاری کنکورهای پیش رو هیچ 

مشکلی نداریم
روز گذشته منصور غلامی وزیر علوم در جلسه 
ســتاد کرونا گفت: برای برگزاری کنکورهای 
پیــش رو هیچ مشــکلی نداریــم و گزارش 
مســتندی از تک تک اســتان ها و حوزه های 
برگــزاری اخذ شــده و از داوطلبــان دکتری 
شــرکت کننــده در آزمون از طریق ســایت 
سازمان ســنجش نظرخواهی شده و بیش از 
80 درصد از برگزاری اظهار رضایت کردند. رد 
شرایط فعلی آمادگی بسیار خوبی وجود دارد و 
همکاری با وزارت بهداشت می تواند ما را برای 

مراحل بعدی آموزش ها کمک کند.
توان اجرای پروتکل های بهداشتی را 

نداریم
همچنین رئیس کمیسیون بهداشت مجلس با 
اظهار »توان اجرای پروتکل های بهداشتی را 
نداریم«، در برنامه تلویزیونی پرسشگر گفت: 
احتمالا مجلس با طرح دو فوریتی، جلوی تمام 

کنکورها را بگیرد.
حســینعلی شــهریاری دربــاره غیبــت 30 
درصدی شــرکت کنندگان در آزمون دکترای 
روز پنج شــنبه و تکلیف برگزاری آزمون های 
سراسری اظهار کرد: بارها نظرات خودمان را 
به رئیس جمهور و وزیر بهداشــت به صورت 
مکتوب اعلام کرده ایم. مشــکل ما این است 
که پروتکل می نویســیم اما در عمل اجرایی و 

عملیاتی نمی  شود.
وی در بخــش دیگــری از صحبت های خود 
بیان می کند: بنده و رئیس کمیسیون آموزش، 
نامه ای به وزیر علوم و وزیر بهداشت نوشتیم 
و قرار است شنبه مجدد بررسی شود، تعدادی 
از نمایندگان هم نامه نوشــته  و دوباره نگرانی 
خود را اعلام کرده اند. اولویت اول ســلامتی 
فرزندان ماست، قرار نیست به علت شرکت در 
کنکور در شرایط نامناسب، شماری از داوطلبان 
یا اعضای خانواده شــان جان خود را از دست 
بدهند.رئیس کمیسیون بهداشت مجلس درباره 
زمان روشــن شــدن تکلیف برگزاری کنکور 
اظهار کرد: چون ما تصمیم گیرنده نیســتیم، 
نمی توانیم زمان را تعیین کنیم ولی همکاران 
ما مصمم هستند. شاید اگر ستاد کرونا تصمیم 
نگیرد، یک طــرح دوفوریتی بیاورند و جلوی 
تمــام کنکورها را بگیرند که البته هنوز قطعی 
نشــده اســت. این موضوع تا یکشنبه تعیین 

تکلیف می شود.

اگر امکان رعایت پروتکل ها وجود ندارد، 
بهتر است کنکور لغو شود

لارگانی،  موســوی  سیدناصر  حجت الاسلام 
یک عضو هیات رئیســه مجلس در گفت وگو 
با ایســنا، با بیان این ادعا کــه پروتکل های 
بهداشــتی برای عدم شــیوع ویروس کرونا 
در آزمون دکتری رعایت نشــده، اظهار کرد: 
برگزاری کنکور در مقطع کارشناســی ارشد و 
مخصوصا کارشناسی بسیار متفاوت از مقطع 
دکتری اســت چرا که حضور داوطلبان در دو 
کنکور ارشــد و کارشناسی میلیونی است و به 
همین دلیل خطر گسترش بیماری بسیار بالاتر 

از مقطع دکتری است.
وی افزود: پیشنهاد می شود هیاتی متشکل از 
دولت و مجلس موضوع را بررسی کرده و اگر 
امکان رعایت پروتکل ها وجود ندارد، بهتر است 
کنکور لغو شود چرا که سلامت فرزندانمان از 

هر موضوع دیگری مهمتر است.
توانایی حذف کنکور وجود دارد؟

برای برگــزاری کنکور در شــرایط روزهای 
اپیدمی کنونی، عده ای نگرانند که تعلیق کنکور 
در سال جاری باعث شــود هدف گذاری ها و 
برنامه ریزی هایشــان به ثمر ننشیند و یا یک 
ســال از عمر خود را از دست دهند. همچنین 
برخــی مضطرب هســتند که مثبت شــدن 
تست کرونایشــان مانع شرکت کردن آنها در 
آزمون شود و بخش دیگری می هراسند که با 
شرکت در آزمون، کرونا بگیرند و جان خود و 
خانواده شان به خطر بیفتد. البته در این میان، 
افــرادی نیز موافق برگــزاری کنکور با حفظ 
پروتکل های بهداشــتی هســتند و برگزاری 
کنکــور را، تنهــا ملاک ســنجش عادلانه 

می خوانند.
با تمام این توضیحات کارشناسان معتقدند از 
همان ابتدا توانایی حــذف کنکور و به وجود 
آوردن راهی برای مقابله با آن وجود نداشــت. 
این وضعیت در حالی اســت که مســئولان 
آمــوزش و پرورش وقتی صحبــت از حذف 
کنکور و جایگزینی سوابق تحصیلی به جای 
آن می شود، موضوع ورود به 85 درصد ظرفیت 
دانشــگاه ها بدون نیاز به شــرکت در کنکور 
و صرفا بر اساس ســوابق تحصیلی را مطرح 
می کنند. البته این موضوع باز هم مورد انتقاد 
کارشناســان آموزش بوده است، چرا که آنها 
معتقدنــد رقابت در کنکــور بین درصدی که 
رشته ها و دانشــگاه های درجه یک را مدنظر 
دارند، همچنان بالا بوده و قانون 85 درصد هم 
نتوانسته در عمل از فشار روانی کنکور کم کند.

در تکمیل تحقیقات خود، پیرو برگزاری کنکور 
ســال جاری، تلاش کردیم که در میانه راه با 
نمایندگان مجلس و همچنین اعضای هیات 
رئیسه کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری 
مجلس گفتگو داشته باشیم که متاسفانه امکان 
پذیر نشد.شایان ذکر اســت بررسی موضوع 
برگزاری کنکور سراســری و پیامدهای آن با 
توجه به شــیوع ویروس کرونا با حضور وزیر 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی و وزیر 
علوم، تحقیقات و فناوری دســتور کار امروز 

کمیسیون آموزش مجلس است.

حسینی: بخش بزرگی از 
تصمیمگیران، خودشان در منابع 
درآمدی دخیل هستند. سازمان 
سنجش خودش موسسه کنکور 
دارد و کنکورآزمایشی برگزار 
می کند. به این معنی که تعارض 
منافع عمیقی بین تعاونی کارکنان 
سازمان سنجش و برگزارکنندگان 
کنکورهای آزمایشی سازمان 
سنجش وجود دارد. منافع یکسان 
بین دولت و مجلس و موسسات 
کنکور وجود دارد که با منافع مردم 
در تعارض است

شهریاری: توان 
اجرای پروتکل های 
بهداشتی را نداریم. احتمالا 
مجلس با طرح دو فوریتی، 
جلوی تمام کنکورها را 
بگیرد

بطحایی: افراد 
زیادی، منافع اقتصادی 
بسیار سرشاری از کنکور 
می برند که در مجامع 
تصمیم گیری نفوذ کرده 
و تصمیمات را تحت تاثیر 
خود قرار می دهند. حتی 
بعضی وقت ها از هیجاناتی 
اجتماعی و افکار عمومی 
برای حمایت خود استفاده 
می کنند، همچنین در بعضی 
مواقع که دولت و کمیسیون 
به ناگهان فرآیندهایی را راه 
می اندازند، اجازه نمی دهند 
تصمیمات به نتیجه برسد
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تمدید 3 ماهه لایحه حمایتی مدیریت شهری 
از صنوف

نایب رئیس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای شهر مشــهد گفت: با توجه به تداوم 
شیوع ویروس کرونا و متضرر شدن واحدهای 
صنفی مختلف، علاوه بر بخشودگی و تخفیف 
3 ماهه نخســت بخشی از عوارض و اجاره بها 
و ...، بخشودگی 3 ماهه دوم نیز در دستورکار 
شورای شهر قرار گرفته که پس از بررسی در 
کمیسیون های مختلف در جلسه علنی مطرح 
خواهد شــد.به گزارش صبح امروز رمضانعلی 

فیضی با اشاره به بررسی لایحه حمایتی شهرداری به منظور کاهش از آسیب های اجتماعی و 
اقتصادی ناشی از کرونا در جلسه امروز کمیسیون فرهنگی و اجتماعی، اظهارکرد: این لایحه 
بدنبال حمایت از اقشــاری است که بخاطر شــیوع ویروس کرونا متضرر شده و آسیب  های 
جدی دیده اند.فیضی با بیان اینکه لایحه پیشــنهادی قبلی شهرداری درخصوص حمایت از 
اصناف و معافیت هایی که برای آنها درنظر گرفته شــده بود، مختص 3 ماهه نخست امسال 
بوده، گفت: براســاس لایحه جدیــد، این معافیت برای 3 ماه دوم ســال نیز در موضوعاتی 
چون بخشــودگی عوارض و اجاره مستاجران شــهرداری و ... تمدید خواهد شد و اصناف و 
بخش های بیشتری را بنا به تشخیص ســتاد استانی مبارزه با کرونا شامل می شود تا بتوانند 
این واحدها به فعالیت خود ادامه دهند.نایب رئیس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی شــورای 
شهر مشهد خاطرنشان کرد: لایحه پیشــنهادی شهرداری در حال حاضر در کمیسیون های 
مختلف شورای شهر در حال پایش است تا به صورت تخصصی از منظر و نگاه هرکدام مورد 

بررسی قرار گیرد.

 ایمن سازی 6۲ معبر عابر پیاده با اعتبار
 37 میلیارد تومان تا پایان امسال 

معــاون عمــران، حمــل ونقــل و ترافیک 
شهرداری مشــهد گفت: درچهارچوب اجرای 
طــرح حق تقدم عابــران پیاده امســال ۶۲ 

گذرگاه و تقاطع ایمن سازی می شود.
بــه گزارش صبح امروز، خلیل الله کاظمی در 
این خصوص افزود: براساس تاکیدات شهردار 
مشــهد در خصوص ترویــج فرهنگ رعایت 
حق تقدم عابران پیــاده درچهارچوب حقوق 
شهروندی و کاهش تصادفات منجر به جرح 

و فوت ایجاد زیر ســاخت های لازم از جمله مناســب سازی و ایمن سازی تقاطع ها و معابر 
پرتردد در دستور کار قرار گرفت.

وی اضافه کرد: در همین راستا سال گذشته با همکاری پلیس راهور، حدود ۶1معبر شامل ۲8 
تقاطع و 4۲ گذرگاه نا ایمن شناسایی و به صورت اجرای رنگ، یا تایل گذاری با نصب چراغ و 
تابلوهای ترافیکی وهزینه حدود31 میلیارد و ۹00 میلیون تومان ایمن سازی و مناسب سازی 
شــده است.وی تصریح کرد: در ادامه اجرای این طرح امسال نیز ۶۲ معبرنا ایمن و پرتردد با 
همکاری پلیس راهور مشهد شناسایی شده است که در طول سال ۹۹ ایمن سازی و مناسب 
سازی خواهند شد.کاظمی ادامه داد: از این تعداد، 15 گذرگاه و تقاطع در منطقه یک، 8 تقاطع 
و گذرگاه درمنطقه دو،4 گذرگاه و تقاطع در منطقه سه، 4 گذرگاه و تقاطع در منطقه چهار،3 
گذرگاه و تقاطع درمنطقه پنج وشــش، ۲ تقاطع و گذرگاه در منطقه هفت، 8گذرگاه وتقاطع 
درمنطقه هشــت، ۶ گذرگاه وتقاطع در منطقه نــه، ۲ گذرگاه و تقاطع درمنطقه ده،4 گذرگاه 
و تقاطــع در منطقه یازده،۲ گذرگاه و تقاطــع درمنطقه دوازده و 3تقاطع و گذرگاه در منطقه 
ثامن ایمن سازی خواهند شــد.معاون عمران، حمل ونقل و ترافیک شهرداری مشهد گفت: 
برای ایمن سازی، مناسب سازی، نصب چراغ فرمان، علائم راهنمایی و دوربین ثبت تخلفات 

در این ۶۲ گذر و تقاطع 3۷ میلیارد و 500 میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفته شده است.

احداث ساختمان پردیس تئاتر در مرحله 
پایانی عملیات خاکبرداری

معــاون فنی و اجرایی ســازمان عمران 
شــهرداری مشــهد گفت: پروژه احداث 
ســاختمان پردیس تئاتر در مرحله پایانی 
دارد.به گزارش  قرار  عملیات خاکبرداری 
صبح امــروز، هادی معتمدی با بیان این 
از پروژه های  مطلب، اظهار کرد: یکــی 
مهمی که در دوره پنجم شورای اسلامی 
شــهر مشــهد طراحی و اجرای آن آغاز 
شــده، احداث پردیس تئاتر مشهد است. 

این پروژه براســاس نیاز فضای فرهنگی، هنری و ظرفیت بسیار خوب تئاتر مشهد که بدون 
زیرساخت  های لازم در این زمینه بوده در دستور کار قرار گرفته است.وی با بیان اینکه این 
پروژه به صورت سه شیفت و به صورت شبانه روزی اجرا شده تا تاخیرات پروژه جبران شود، 
افزود: فعالیت این پروژه در 13 هزار متر زیر بنا آغاز شده و در فاز اول پروژه که شامل ساخت 
بلک  باکس با زیربنای ۶ هزار مترمربع بوده تا اردیبهشت ماه سال 1400 آماده بهره برداری 
می شــود.معاون فنی و اجرایی سازمان عمران شــهرداری مشهد تاکید کرد: اجرای پردیس 
تئاتر شــهر مشهد توسط معاونت عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد به سازمان 
عمران ســپرده شده و برای آن در فاز اول حدود ۶5 میلیارد تومان اعتبار پیش  بینی شده که 
نزدیک به 45 میلیارد تومان آن در بودجه امســال دیده شده است.معتمدی خاطرنشان کرد: 

گفتنی است این پروژه در مراحل پایانی عملیات خاکبرداری قرار دارد.

تاکسیرانان اطلاعات خود را جهت دریافت 
وام تکمیل کنند

مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکســیرانی شــهرداری مشهد گفت: پیرو 
پیگیری های صورت گرفته با وزارت تعاون، کار و رفاه امور اجتماعی بروزرسانی سایت 
کارا انجام شــده و مشکل کد کارگاه و اســتان محل فعالیت تاکسیران بر طرف شده 
اســت.به گزارش صبح امروز، احمد محبی با بیان این مطلب، اظهار کرد: تاکسیرانان 
با مراجعه به ســایت کارا و تکمیل مراحل ثبت نامی خود منتظر پیغام معرفی به بانک 
در صفحه شــخصی خود بر روی همان سایت باشــند.وی افزود: دستگاه صادرکننده 
مجوز فعالیت تاکسیرانان وزارت کشور است که در قسمت مربوطه باید انتخاب شود و 
باقی اطلاعات خواســته شده طبق پروانه و یا کارت تاکسیران تکمیل شود.مدیرعامل 
سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری مشهد خاطرنشان کرد: تاکسیرانان 
توجه داشته باشند؛ به دلیل عدم تعیین زمان مشخص جهت تکمیل اطلاعات دریافت 
وام ۶0 میلیــون ریالی در اولین فرصت ممکن نســبت به تکمیل این اطلاعات اقدام 
کنند.محبی تاکید کرد: متقاضیــان جهت تکمیل اطلاعات خود صرفا از طریق رایانه 
شــخصی و یا کافی نت اقدام نمایند و توجه داشــته باشــند که کلیــه مراحل بعدی 
چگونگی دریافت این وام از طریق ســایت کارا و در صفحه شخصی تاکسیرانان قابل 

مشاهد است .

خبر

دادیــار معاونت اجتماعی و پیشــگیری از 
وقوع جرم دادســرای عمومــی و انقلاب 
مشــهد گفت: مجتمع ها و ساختمان های 
بلند مرتبه نا ایمن درصورت بی توجهی به 
اخطارها و اقدام نکردن برای ایمن ســازی 

این محل ها پلمب می شوند.
به گــزارش صبــح امروز، فرزاد بهشــتی 
درنشســت مشــترک هم اندیشی و تبادل 
دادستانی  نشانی،  آتش  ارشد  نظرمسئولان 
و شــهرداری با مالکان و مدیران بازارهای 
نا ایمن، ضمن تشــکر از اقدامات مدیریت 

شــهری مشهد به خاطر توجه به مقوله ایمنی افزود: متأسفانه پیشگیری و تامین ایمنی در سطح شهر مورد 
غفلت قرار گرفته و امیدوارم حرکتی که از ســوی آتش نشــانی شروع شده است، ایمن سازی مجتمع های 
تجاری و اماکن عمومی شــهر را در پی داشــته باشد.وی با بیان این که تامین ایمنی، یک کار بین بخشی 
اســت اظهارکرد: ما به عنوان دستگاه قضایی از اقدامات موثر ادارات، سازمان ها و مالکان مجتمع ها برای 
تامیــن ایمنی حمایت لازم را انجام خواهیم داد، البته اگر حادثــه ای در این مجموعه ها رخ دهد، مالکان 
و اعضای هیئت مدیره ها را نیز مســئول می دانیم.وی با تاکید بر این که این افراد در صورت بروز حادثه 
در اماکن ناایمن تحت مدیریت شــان باید پاسخگو باشند، هشدار داد: در صورت قصور احتمالی با تشکیل 
پرونده کیفری حتما برخورد قضایی مناسب با متخلفان انجام خواهد شد.بهشتی ادامه داد: مجموعه معاونت 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری آمادگی کامل برای صدور مجوز های لازم جهت برخورد با مالکان واحد 
های تجاری فاقد ایمنی در مجتمع ها و بازار های سطح شهر را دارد و در صورت دریافت گزارش از سوی 
نهاد های مســئول قطعا نســبت به پلمپ این صنوف در راستای تامین منافع عامه مردم اقدام خواهد کرد.
مدیرعامل ســازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شــهرداری مشهد گفت: علیرغم مصوبه شورای اسلامی 

شهر اغلب مجتمع های تجاری مشهد فاقد تیم ایمنی، آتش نشانی و مدیریت بحران است.
آتشــپاد دوم امیر عزیزی افزود: متاســفانه در اماکنی که ما به عنوان خطرآفرین و نا ایمن معرفی کرده ایم 
ســطح ایمنی حداقلی اســت و اگر خدای ناکرده حادثه ای رخ دهد، هم جان شــهروندان و هم جان آتش 

نشانان و نیروهای امدادی در معرض خطر است.
وی با بیان این که برخی به ما خرده می گیرند که در این شــرایطی که مالکان و بازاریان به شــدت تحت 
تاثیر اثرات اقتصادی کرونا هستند، این اقدام آتش نشانی فشار مضاعفی به بازاریان وارد می کند، اظهارکرد: 
امــا ما اعتقاد داریم که در حوزه تامیــن ایمنی، حتی ثانیه ها و لحظه ها را نباید نادیده بگیریم و اگر حادثه 

ای رخ بدهد همه مسئول خواهیم بود.

با نظارت دســتگاه قضایی بازرســی های 
ایمنی و آتش نشــانی از ســاختمان های 
بلندمرتبه در حال احــداث و بهره برداری 
در مشــهد تشــدید می شــود. به گزارش 
صبح امروز امیر حســین جوانبخت قاضی 
شــعبه ۲0۹ دادســرای عمومی و انقلاب 
مشــهد و رئیس شــورای راهبردی ایمن 
ســازی ســاختمان ها و اماکن پرخطردر 
حاشــیه بازدید از دومین ســاختمان بلند 
مرتبه شــهر که با حضــور معاون خدمات 
شهری شهرداری مشهد انجام شد، در این 

خصوص گفت: با هدف کاهش حوادث در ساختمان های بلند مرتبه و برج های اداری، تجاری و مسکونی 
در حال احداث و بهره برداری شــهر مشــهد و الزام مالکان به رعایت نکات ایمنی ، بازرسی های ایمنی و 

آتش نشانی از این اماکن تشدید می شود.
وی افزود: این بازدید ها با در نظر گرفتن الزامات قانونی، جنبه پیشــگیرانه از حریق و حوادث و حمایتی از 

مالکین و انبوه سازان در راستای حفظ حقوق عامه انجام می شود.
وی اضافه کرد: از لحاظ اخلاقی، قانونی و شرعی، اگر در برج ها و ساختمان های بلندمرتبه در حال احداث 
و حتی پس از بهره برداری آســیبی به شــهروندان وارد شود، مالکان و سازندگان طبق قانون باید پاسخگو 

باشند.
وی تصریح کرد: از همین رو اعضای کارگروه در بالاترین سطح ، ضمن بازدید از ساختمانهای بلند مرتبه و 
ارزیابی سطح ایمنی این اماکن، نواقص ایمنی و الزامات اجرایی و قانونی مد نظر آتش نشانی ،حوزه قضایی 

، نظام مهندسی و شهرداری را به سازندگان ابلاغ و تا رفع کامل رصد می کنند .
مهدی یعقوبی معاون خدمات شــهری شهرداری مشــهد نیز در ادامه این بازدید با بیان این که کارگروه با 
محوریت دستگاه قضایی و سازمان آتش نشانی شکل گرفته و مسئولان شهری هم از آن حمایت قاطع می 
کنند اظهارکرد: در بازدید های ایمنی و آتش نشــانی از ساختمان های در حال احداث، موارد لازم از سوی 
آتش نشانی به سازندگان ارائه می شود تا در اسرع وقت این اشکالات رفع شوند و مشکلات ثانویه در آینده 

گریبانگیر مالکان و بهره برداران نشود.
درادامه این بازدید آتشــپاد دوم امیر عزیزی مدیر عامل ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری 
مشــهد نیزضمن قدردانی از همراهی خوب دستگاه قضایی افزود : این سازمان در موضوع برقراری ایمنی 
موضوعی در سطح شهرها ، نخستین شهر کشور است که برنامه بازدید های پیشگیرانه ایمنی از برج ها و 

اماکن بلندمرتبه را آغازکرده است.
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گزارشی از تاثیر بیماری کرونا بر بازار گردشگری سلامت خراسان رضوی: 

 تیر خلاص کرونا بر گردشگری سلامت 
صنعــت نوپــای گردشــگری ســلامت در 
کشــورمان طی ســالهای اخیــر رفته رفته 
توانمندیهای خود را به اثبات رســانده بود و 
به پیشرفت فکر می کرد که با شیوع بیماری 
کرونا از ماههای پایانی سالی که گذشت همه 
پیــش بینی ها و تمهیدات در این زمینه دچار 

دگرگونی شد.
 )health tourism( گردشــگری ســلامت
پزشــکی، گردشگری درمان  به گردشگری 
طبیعــی و همچنیــن گردشــگری صحت، 
تندرســتی و نیز پیشــگیری تقســیم بندی 
می شــود و در رشــد اقتصاد سلامت نقش 

مهمی دارد.
هم اکنون ایران از مقاصد بزرگ گردشگری 
ســلامت در منطقــه اســت و کشــورهای 
همجوار مانند عراق، ترکمنســتان، جمهوری 
آذربایجان، افغانســتان و ســایر کشورهای 
منطقه متقاضی استفاده از خدمات و امکانات 

ایران در این زمینه هستند.
معاون توســعه منابــع و مدیریــت وزارت 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی پیش 
از این اعلام کرد: ســالانه حدود ۶00 هزار 
گردشــگر ســلامت برای درمان بــه ایران 

می آیند.
به گفته مســوولان دانشــگاه علوم پزشکی 
مشــهد، این کلانشهر بعد از تهران بیشترین 
گردشگر سلامت  کشور را به خود اختصاص 

داده است.
طی سالهای گذشــته گردشگران سلامت از 
55 ملیت مختلف در مشــهد پذیرش شده اند 
کــه افزون بر نیمی از آنها  از کشــور عراق 
بوده اند اما به دنبال شــیوع ویروس کرونا و 
بسته ماندن چندین ماهه مرزها شاهد کاهش 
چشمگیر میزان ورودی مســافران و زائران 
خارجی و به تبع آن گردشــگران سلامت به 

مشهد بوده ایم.
مشهد  پزشــکی  علوم  دانشــگاه  مسوولان 
از کاهــش ۹5 درصدی تعداد گردشــگران 
ســلامت طی ایــن مدت  در  مشــهد خبر 
می دهند که باعث شــده است بیمارستانها و 
مراکز درمانی متعددی در مشــهد که فعالیت 
های خود را در حوزه گردشــگری ســلامت 
متمرکز کرده بودند هم اینک با چالشــهای 

بسیاری در این زمینه رو به رو شوند.
بررســی ها  از مراکز درمانی و بیمارستانهای 

فعــال در زمینه گردشــگر ی ســلامت در 
حوزه هــای عمل هــای جراحــی زیبایی و 
بیماریهای چشم  در مشهد حاکی از آن است 
که آنان نگرانی های متعددی از ریزش بیمار 

و شرایط نامناسب  کسب و کار خود دارند.
تعداد گردشــگران سلامت در مشهد به صفر 

رسیده است
مدیر بیمارستان مادر مشــهد از مراکز فعال 
در زمینه گردشــگری سلامت به ایرنا گفت: 
تــا پیش از شــیوع کرونا بر طبــق ارزیابی 
وزارت بهداشــت این بیمارستان یکی از ۲0 
مرکز بیمارستانی فعال و پرمراجعه کشور در 
ارائه خدمات درمانی به گردشــگران سلامت 

محسوب می شد.
سید علیرضا شــریف آرانی افزود: بیمارستان 
مادر مشــهد با ۷0 تخت مصوب بستری در 
فضایی به زیربنــای 14 هزار متر مربع در ۶ 

طبقه احداث شده است.
و فعالیت این بیمارستان در حوزه گردشگری 
سلامت تا پیش از کرونا در مشهد موفق بود 
و تا بیش از ۶0 درصد مراجعانش را شــامل 
می شــد که با شیوع ویروس کرونا در اسفند 
پارسال به تدریج از تعداد بیماران کاسته شد 
و در پی بســته شدن مرزها و تبعات ناشی از 
این بیماری اکنون تعداد گردشگران سلامت 

در بیمارستان به صفر رسیده است.
مدیر بیمارســتان مادر مشــهد گفت: در آن 
بیمارســتان گردشگران سلامت  این  دوران 
زیــادی از کشــورهای مختلــف بــه ویژه 
کشورهای عربی مانند عراق، بحرین، کویت 

و قطر را پذیرش می کرد. 
شریف افزود: این بیمارستان تا پیش از کرونا 
دســت کم بیش از 300 تا 450 گردشــگر 
سلامت را در ماه پذیرش می کرد به طوری 
که طی ســال ۹8 و تا اســفندماه پارســال 
بیــش از چهار هزار گردشــگر ســلامت در 
این بیمارســتان بستری و تحت معالجه قرار 

گرفتند.
وی با بیان این که کرونا بیمارستانهای دولتی 
و خصوصی را با چالشهای مالی زیادی مواجه 
کرد ادامه داد: بیمارستان مادر اکنون با جذب 
بیمــاران داخلی و با رعایــت پروتکل های 
بهداشتی در حال خدمات رسانی به هموطنان 
عزیز است در حالی که تعداد بیماران داخلی 
نیز به دلیل تبعات ناشــی از کرونا از کاهش 

قابل توجهی برخوردارند.
گردشگری ســلامت بیشــترین ضربه را از 

کرونا دید
مدیــر یکی از کلینیک هــای قدیمی زیبایی 
مشــهد که در زمینه گردشــگری سلامت 
فعال اســت هم گفت: گردشــگری سلامت 
که صنعت نوپایی در ایران به شمار می رود، 
نقش به سزایی در رشد اقتصادی کشور دارد 
اما در شرایط کرونا بیشترین ضربه را از همه 

گیری این بیماری دریافت کرد.
حامــد غلامی افــزود: این مرکــز در جذب 
گردشــگران سلامت طی ســالهای گذشته 
موفقیت های زیادی را کســب کرده بود به 
طوری که ۹0 درصد از بیماران مراجعه کننده 
به این کلینیک گردشــگر ســلامت بوده و 
بیشتر آنان را عرب زبانها برای انجام عملهای 

زیبایی تشکیل می دادند.
وی اضافــه کرد: از مهرماه ســال گذشــته 
با توجه بــه تحولات منطقــه و ناآرامی ها 
در کشــور عراق تعداد گردشــگران سلامت 
مراجعه کننده به ایــن مرکز کاهش یافت و 
همگام با شیوع بیماری کرونا و بستن مرزها 

طی چند ماه گذشته به صفر رسید.
به گفته وی، درمانگاه تخصصی پوست و مو 
»نوین ایرانا » طی ســه ماه نخست امسال 
حتی یک مورد توریســت سلامت را پذیرش 
نکرده اســت بنابراین مجموعه ای با بیش از 
۲50 پرسنل شاغل به صورت مستقیم و غیر 
مستقیم با بحران و چالشهای مختلفی رو به 

روست.
غلامــی افــزود: اگرچه در شــرایط کنونی 
مهم ترین مســاله، ســلامتی افراد اســت 
اما ســلامت افراد و جامعه در گرو ســلامت 
کســب و کار و وضعیت اقتصادی اســت لذا 
با احیای جذب گردشــگر سلامت در شرایط 
کنونی این صنعت می تواند در حوزه آژانس 
های مســافرتی، خطوط هوایی، فرودگاهها، 
تاکسیرانی، هتل ها، رســتوران ها، کلینیک 
ها، مراکز خرید و سایر مشاغل رونق زیادی 

ایجاد کند.
وی ادامه داد: برای پیشگیری از تبعات بیشتر 
تاثیر کرونا بر صنعت گردشــگری سلامت، 
پیشــنهاد می شــود به میهمانان خارجی از 
با مراکز درمانی کشورمان  کشــورهایی که 
قــرارداد منعقد کرده اند بــا رعایت پروتکل 

های بهداشتی و استانداردهای مربوطه اجازه 
ورود داده شود.

مدیر این کلینیک  زیبایی گفت: با تداوم عدم 
ورود گردشــگر سلامت به کشــور به خاطر 
شــیوع بیماری کووید - 1۹ و بــا توجه به 
چالشهای بسیار این صنعت در ایران به ویژه 
در حوزه دلالی و واســطه گری، کشورهای 
رقیــب مانند ترکیه می توانند از فرصت پیش 
آمده در هدایت گردشگران سلامت به کشور 

خود استفاده کنند.
غلامی افــزود: بزرگترین معضلی که در این 
ایام بیشــتر از قبل به چشــم مــی آید نبود 
تبلیغات مناســب برای جذب بیماران خارجی 
توســط فعالان توریست ســلامت در ایران 
است زیرا بیشــتر بیماران در ایران از طریق 
تبلیغــات مســتقیم )فرد بــه فرد(جذب می 
شــدند و در مدت شــیوع کرونا  عملا ایران 
در تبلیغات گردشگری ســلامت آن هم در 
زمانی که فضای مجازی در تسخیر تبلیغات 
کشورهایی همچون هند و ترکیه بوده، جایی 
نداشته اســت که این موضوع چاره اندیشی 

مسوولان را می طلبد.
از دست دادن 11۹ هزار گردشگر سلامت

علوم  دانشــگاه  مدیر گردشــگری سلامت 
پزشکی مشهد گفت: سال گذشته حدود 1۹ 
هزار گردشــگر ســلامت در بیمارستان ها  و 
مراکز جراحی محدود زیر پوشــش دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد خدمات درمانی دریافت 
کردند که  این رقم غیر از خدمات ارائه شده 

در بخش سرپایی بوده است.
دکتر اسماعیل خیامی افزود: تعداد گردشگران 
سلامت که پارسال در بخش خدمات ویزیت، 
ســرپایی و پاراکلینیک در مشــهد خدمات 
دریافــت کرده اند بیش از 100 هزار نفر بوده 

است.
وی ادامه داد: ورود گردشــگران سلامت به 
مشــهد با شیوع کرونا از ماه های پایانی سال 
گذشته تاکنون ۹5 درصد کاهش یافته است.

علوم  دانشــگاه  مدیر گردشــگری سلامت 
پزشــکی مشــهد گفت: در حال حاضر 14 
بیمارســتان و 3 مرکز جراحــی محدود در 
شهر مشهد دارای مجوز پذیرش گردشگران 

سلامت هستند.
خیامی افزود: شــهر مشــهد بعــد از تهران 
بیشترین مراکز گردشگر سلامت در کشور را 

به خود اختصاص داده است.
وی ادامه داد: تاکنون گردشــگران سلامت 
مراجعه کننده به مراکز درمانی شهر مشهد از 
55 ملیت مختلف پذیرش شده اند که  افزون 
بر ۶0 درصد آنان از کشــور عراق بوده اند و 
بقیه بیشتر از کشــورهای افغاستان، بحرین، 
ترکمنســتان، کویت، پاکســتان، عربستان، 

عمان، تاجیکستان و قطر مراجعه کرده اند.
علوم  دانشــگاه  مدیر گردشــگری سلامت 
پزشکی مشهد گفت: بیماران معدود مراجعه 
کننده طی این مدت اغلب کسانی بودند که 
به علت بسته  شــدن مرزها امکان خروج از 
کشور را نداشتند و به انجام اقدامات پیگیری 
در خصوص درمان های انجام شده قبلی نیاز 

داشتند و یا بیماران اورژانسی بودند. 
خیامی افزود: آمار گردشــگر سلامت مراجعه 
کننده بــه مراکز درمانی و بیمارســتان های 
مشــهد با توجه به شــیوع بیماری کرونا و با 
توجه به ایجاد محدودیت های اعمال شده از 
طرف کشــورهای مختلف از جمله ایران به 

میزان بسیار زیادی کاهش یافته است.
ضرورت چاره اندیشی 

رییس اتــاق بازرگانــی، صنایــع، معادن و 
کشــاورزی ایران هم در هفتاد و ششــمین 
جلسه شــورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی خراســان رضــوی گفت:  صنعت 
گردشگری که گردشگری سلامت نیز در این 
زمره قرار دارد بیشــترین خسارت را از شیوع 

کرونا متحمل شد.
غلامحسین شــافعی افزود: بخش مهمی از 
اقتصاد این اســتان بر ظرفیت های صنعت 
گردشــگری اتکا دارد و همین امر ضرورت 
چاره اندیشــی موثر و همراهی سازمان های 
متولی، برای جبران خســارات وارده به این 

بخش را دوچندان می کند.
وی اضافه کرد: حمایت از صنعت گردشگری 
باید با رویکرد حفظ سرمایه های آن و به ویژه 
حراست از اشتغال موجود در این بخش باشد 
و نگرانی جدی ما نیز از دست رفتن ظرفیت 

های این بخش است.
بهداشــت،  وزارت  ســخنگوی  اعلام  طبق 
درمان و آموزش پزشکی  تاکنون 304 هزار 
و ۲04 نفر در کشور به طور قطعی به ویروس 
کرونا مبتلا شده اند و شمار جان باختگان این 

بیماری به 1۶ هزار و ۷۶۶ تن رسیده است.
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قهرمان المپیک به کرونا مبتلا شد
ویـن فـان نیکـرک کـه پس از سـه سـال قصد داشـت در قـاره سـبز رقابت کند، تسـت 

کرونایـش مثبت شـد.
بـه گـزارش آس، ویـن فـان نیکـرک، قهرمان المپیـک و جهـان در دو 400 متر تسـت 
کرونایـش در ایتالیـا مثبـت اعـلام شـد و بـه همیـن خاطـر نمی توانـد در رقابت هـای 

تریسـته شـرکت کند. 
دونـده آفریقایـی تقریبا سـه سـال در رقابت هـای اروپایی شـرکت نکرده بـود و نامش را 
بـرای تریسـته در 100 و 400 متـر نوشـته بـود. او نوزدهـم جـولای به ایتالیا سـفر کرد 

تـا خـود را بـرای ایـن بازی ها آمـاده کند. 
قهرمـان المپیـک ریـو دو ژانیـرو در اکتبـر سـال ۲01۷ بـه شـدت از زانـو آسـب دید. او 
در یـک بـازی خیریـه راگبـی شـرکت کـرده بود کـه با چنیـن حادثـه ای روبرو شـد و از 
آگوسـت آن سـال کـه قهرمـان دو 400 متر و نایـب قهرمان دو ۲00 متـر در رقابت های 
جهانـی لنـدن شـد نتوانسـت در هیچ یک از مسـابقات اروپایی شـرکت کند. این آسـیب 
دیدگـی دوران ورزشـی اش را تحـت تاثیـر قرار داد چـون پس از آن تا مدت ها نتوانسـت 

بدود.

طارمی همچنان در سبد خرید استون ویلا
مهاجم ایرانی ریو آوه پرتغال همچنان در فهرست خرید تیم انگلیسی قرار دارد.

بـه گزارش سـایت SID، اسـتون ویلا بعـد از قطعی کردن قرارداد سـاماتا بـه دنبال یک 
مهاجـم دیگـر اسـت و بـه همیـن خاطـر مهـدی طارمـی را مدنظر قـرارداده کـه بعد از 

پیوسـتن به ریوآوه از تیم الغرافه توانسـته اسـت درخشـش خوبی داشـته باشـد.
البتـه ۲8 سـال سـن طارمـی شـانس او را بـرای انتقـالات کمتر مـی کند. او چند سـال 
بعـد از کابـوس مشـکلات اجرایـی کـه انتقالش را بـه لیگ ترکیـه منتفی کرد توانسـت 
بالاخـره در پرتغـال و در همـان فصـل اول ارزش های بالای بازی خودش را نشـان داد.
او البتـه بـه سـبب همین درخشـش مـورد توجه چند تیـم پرتغالـی نیز قرار گرفته اسـت 
و جـذب او مـی توانـد قـدرت هجومی تیـم را بالا ببرد.باشـگاه ریـو اوه پرتغـال در حال 
بررسـی پیشـنهادهای رسـیده بـرای مهـدی طارمی اسـت تـا بهتریـن تصمیـم را برای 

فصـل بعد ایـن بازیکـن بگیرد.

»خیَرّ« مشهدی 
جور فدراسیون فوتبال را کشید!

پـس از واکنـش هـای بسـیار درباره عـدم پرداخت پاداش بانـوان فوتسالیسـت، خیری از 
مشـهد مبلغـی را بـرای قدردانی از زحمـات تیم ملـی واریز کرد.

بـه گـزارش خبرنـگار مهـر، تیم ملـی فوتسـال بانـوان در سـال ۲018 بـرای دومین بار 
عنـوان قهرمانـی آسـیا را بـه دسـت آورد. پـس از قهرمانـی ملی پوشـان بانـو در آسـیا، 
فدراسـیون فوتبـال وعـده پـاداش ۲۲ میلیونـی را بـه بازیکنـان تیـم ملی داد امـا پس از 

گذشـت دو سـال هنـوز خبـری از پرداخـت پاداش نیسـت.
عـدم پرداخـت پـاداش ملی پوشـان بـا واکنش هایـی از سـوی رسـانه ها و ملی پوشـان 
مواجـه شـد و حتـی فدراسـیون در واکنـش بـه اعتـراض برخـی از ملی پوشـان از جملـه 

فرزانـه توسـلی او را مدتـی از اردوهـای ملـی خـط زد.
پـس از انتشـار اخبـار عـدم پرداخـت پاداش هـا، احسـان اصولـی، رئیـس هیئـت فوتبال 
خراسـان رضـوی دیـداری با مهـدی مروج تربتـی، عضو اصلـی هیئت امنا بنیـاد خیرین 
حامـی دانشـگاه تربـت حیدریـه برگـزار و دربـاره پـاداش پرداخت نشـده و عـدم تحقق 

وعده هـای فدراسـیون فوتبـال در قبـال قهرمانـان گفتگـو کرد.
در نهایـت خیـر مشـهدی خواسـتار لیسـت بازیکنـان از فدراسـیون فوتبـال می شـود. 
البتـه فدراسـیون لیسـت کامـل نفـرات اعزامـی به مسـابقات را ارسـال می کنـد اما خیر 
مشـهدی فقـط مبلغـی را بـه عنـوان قدردانـی بـرای بازیکنـان و قهرمانان اصلـی واریز 

می کنـد.
بایـد دیـد فدراسـیون فوتبـال چـه زمانـی به وعـده ای کـه داده عمـل می کنـد و پاداش 

قهرمانـی اعضـای تیـم ملـی فوتسـال بانـوان را بـه آنها اهـدا می کند.

خبر

وضعیت قرمز میزبانی های انتخابی جام جهانی 2۰22

 کرونا بیخ گلوی فوتبال ایران
وضعیت حاد بیمــاری کرونا در ایران و البته 
اخباری که در این مورد می آید، نگرانی هایی 
را راجع به میزبانی تیم ملی در مقدماتی جام 

جهانی ۲0۲۲ ایجاد می کند.
به گزارش تسنیم، برگزاری متمرکز دیدارهای 
باقیمانــده انتخابی جــام جهانی ۲0۲۲ قطر 
در منطقــه آســیا، محتمل تر از هــر زمان 
دیگری اســت. به دلیل شیوع ویروس کرونا، 
دیدارهایی کــه قرار بود در ماه های مارس و 
ژوئن )فروردین و خرداد( برگزار شــوند، لغو 
شدند و حالا طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال 
آســیا دیدارهای باقیمانده در ماه های اکتبر و 

نوامبر )مهر و آبان( برگزار می شوند.
یا  باقیمانده  دیدارهــای  متمرکــز  برگزاری 
در یکــی از کشــورهای عضو گــروه انجام 
می شــود یا باید طبق توافق کشــوری دیگر 
برای برگزاری مسابقات در نظر گرفته شود. 
از همین رو روی ســایت کنفدراسیون هنوز 
محل برگــزاری دیدارهای باقیمانده از جمله 
چهار دیدار ایران مقابل هنگ کنگ، کامبوج، 
بحرین و عراق اعلام نشده است. بعید نیست 
که این دیدارها نیز به صورت متمرکز برگزار 
شوند، همان طور که در یکی از واکنش های 
رســمی به این پیشــنهاد، رئیس فدراسیون 
فوتبــال چین که در گروه A مســابقات قرار 
دارد، اعــلام کرد چینی هــا موافق برگزاری 
بازی های متمرکز نیســتند، مگر اینکه چین 

میزبان بازی های باقیمانده این گروه باشد.
با توجه به شیوع بیش از پیش کرونا در تمام 
کشــورها و اوج گرفتن این بیماری، احتمال 

برگزاری متمرکز بازی ها بسیار زیاد است. با 
توجه به اینکه دیدارهــای مهم گروه C که 
ایران در آن حضور دارد، طبق برنامه قبلی با 
میزبانی ایران همراه بوده است، عادلانه ترین 
 C تصمیم برگزاری دیدارهای باقیمانده گروه
در ایران خواهد بود. با این حال چند مســئله 
در این خصوص وجــود دارد که پیش از هر 

چیز وضعیت کرونا در ایران است.
با توجه به اوج بیماری کرونا در کشــورمان، 
هنوز مشخص نیســت که وضعیت ایران تا 
 AFC زمــان تصمیم گیری نهایی از ســوی
چگونــه خواهد بــود. از ســمتی برخی نقل 
قول هــای رســمی درباره وضعیت شــیوع 
ویــروس کرونا در ایــران، می تواند میزبانی 
ایــران را هم به خطر بینــدازد. به طور مثال 
حســن روحانی رئیس جمهوری کشــورمان 
اعلام کرده اســت تا به حال ۲5 میلیون نفر 
در ایران به کرونا مبتلا شده اند و 35 میلیون 
دیگر هم در معرض بیماری هستند. این نقل 
قول رسمی و اعلام آمار غیررسمی، می تواند 
به کشــورهایی چون عــراق و بحرین این 
بهانه را بدهد که از سفر به ایران برای انجام 

دیدارهای برگشت، ابراز نگرانی کنند.
طبق پروتکل های فیفا درباره ویروس کرونا، 
این حق به تیم های میهمان داده شده است 
که از ســفر بــه منطقه ای که شــرایط حاد 
بیماری را دارد سر باز بزنند. یعنی در صورتی 
که وضعیت بیماری در کشــورمان به همین 
شــکل باشد و اســتان های مختلف وضعیت 
قرمز داشته باشند، کشورهای هم گروه ایران 

می توانند از سفر به کشورمان سر باز بزنند و 
این یعنــی که میزبانی از ایران گرفته خواهد 

شد.
البتــه در این شــرایط این گونه نیســت که 
انتخــاب کشــور میزبــان بــرای برگزاری 
دیدارهای متمرکز بر عهده دیگر تیم ها باشد. 
بــا توجه به اینکه چهار دیــدار ایران در این 
مرحله باقی مانده است که در سه دیدار امتیاز 
میزبانی با تیم ملی کشــورمان است، اولویت 
انتخاب کشور بی طرف میزبان با ایران خواهد 
بود. یعنی در صورتی که نتوانیم به هر دلیلی 
در ایــران میزبانی کنیم، فدراســیون فوتبال 
می تواند کشــور دیگری را به عنوان میزبان 
 C معرفی کند تا به تیم های گروه AFC بــه
ابلاغ شود.برای اینکه میزبانی از دست ایران 
نرود، پیش از هر چیز وضعیت کنترل بیماری 
در ایران باید به شرایط مطلوبی برسد. یعنی 
اســتان ها از وضعیت قرمز و زرد خارج شوند 
تا بتوان گفت ایران برای میزبانی مشــکلی 
نخواهد داشــت. از ســوی دیگر باید برخی 
نقــل قول های غیررســمی در مورد بیماری 
از ســوی مقام های رســمی و غیررســمی 
کشور بیان نشــود. از جمله فوتبالی ها که در 
حواشی دیدارهای لیگ برتر به هر شکلی که 
توانستند درباره ماجرای کرونا صحبت کردند. 
در این صــورت، برگزاری دیدارهای متمرکز 
نیاز به اجرای الگویی صحیح اســت.پیش از 
این درباره برگزاری دیدارهای باقیمانده لیگ 
نوزدهم به صورت متمرکز در استان تهران، 
پیشنهادهایی شده بود که فدراسیون فوتبال 

و ســازمان لیگ یا آن را بررســی نکردند یا 
از اجرای آن طفره رفتنــد. هرچه بود، لیگ 
نوزدهم طبق روال گذشــته در شــهرهای 
مختلــف و با پروتکل های بهداشــتی اعلام 
شــده در حال انجام و البته رو به اتمام است. 
انجام بازی ها به این صورت یعنی سفر تیم ها 
به شهرهای مختلف و همین مسافرت کردن 
می تواند اعضای تیم ها را در معرض بیماری 
قرار دهد. شاید انجام بازی های لیگ )حداقل 
بازی هــای فصل آینده( بــه صورت متمرکز 
بتوانــد الگویی بــرای میزبانــی متمرکز از 
بازی های باقیمانده انتخابی جام جهانی باشد.
چیــن از هفته گذشــته فصــل ۲0۲0 لیگ 
داخلــی اش را به صــورت متمرکز آغاز کرد. 
فدراسیون فوتبال چین که با برگزاری مشروط 
دیدارهــای باقیمانده انتخابــی جام جهانی 
موافقت کرده، دو شهر دالیان و شانگهای را 
برای برگزاری متمرکز بازی های لیگ داخلی 
خود انتخاب کرده است. این رقابت ها در دو 
گروه هشــت تیمی برگزار می شود که هشت 
تیم در هتلی در دالیان و هشت تیم دیگر در 
هتلی در شانگهای مستقر شده اند. قرار است 
با برگزاری 14 هفته، رده بندی 1۶ تیم حاضر 
در دو گــروه با برگــزاری دیدارهای پلی آف 
میان تیم های گروه A و B مشــخص شود. 
پیشنهادی که مشابه آن را خبرگزاری تسنیم 

در تاریخ ۲0 فروردین ماه ارائه کرده بود. 
در جنوب آسیا، فدراسیون فوتبال هندوستان 
هم هفته گذشــته اعلام کرد که فصل جدید 
این کشــور به صورت  رقابت هــای داخلی 

متمرکز در دو شــهر برگزار خواهد شــد تا 
احتمــال شــیوع بیماری و وقفــه افتادن در 

مسابقات شان به حداقل برسد.

آنچه مسلم است، برگزاری مسابقات فوتبال 
پــس از کرونا طبق روال گذشــته امکانپذیر 
نیســت. نه میزبانی ها مانند ســابق خواهد 
بود، نه حضور تماشــاگران تا زمان اســتفاده 
از واکســن صورت می گیرد و نــه می توان 
مســابقات را به همان شکل ســابق برگزار 
کــرد. همان طور که بازی های برگزار شــده 
لیگ ایران نشان داد، برگزاری بازی ها طبق 
روال ســابق )برگزاری بازی در همه شهرها( 
می تواند اعضای تیم ها را در معرض بیماری 
قرار دهــد و حتی برنامه ریزی مســابقات را 
به هم بزند. پس چه بهتر که در این شــرایط 
بهتریــن راه حل بــرای برگــزاری بازی ها 

انتخاب شود.
برگــزاری متمرکــز بازی های لیــگ ایران 
برای فصل آینده، می تواند هم الگویی برای 
برگزاری متمرکز بازی ها باشــد که شــانس 
ایران بــرای میزبانــی متمرکــز بازی های 
باقیمانــده انتخابــی جام جهانــی ۲0۲۲ در 
مرحله فعلــی و  نهایی گروهــی را بالا ببرد 
و هم از صدمات احتمالی ناشــی از ویروس 
کرونا جلوگیری کند. بیراه نیســت که رشــد 
ویروس کرونا با شــیب تندی کــه دارد، در 
فصل پاییز و زمستان بیشــتر از زمان فعلی 
شــود و به همین دلیل نمی توان به سادگی 

مسابقات فوتبال را برگزار کرد.

511/9اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر 
رای شــماره 13۹۹۶030۶01300013۷ مورخ 13۹۹/۲/۲۲ هیات اول موضوع ماده یک 
قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضی خانم پروین دخت قاضی زاده فرزند صمصام در ششدانگ یک باب مغازه تجاری 
به مســاحت 48/53 متر مربع از پلاک  شماره ۲14۹ فرعی از یک اصلی واقع در اراضی 
علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده از محل مالکیت ثمانه داودی 
وصمصام قاضی زاده مالک رسمی محرز گردیده است، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه 
این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشار در 
شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام 
شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق 
در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و گواهی تقدیم 
و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل 
تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در 
صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/4/۲8.تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/1۲

سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد
511/10اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره 13۹۹۶030۶00۶000850 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحــد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
علی محمد زاهدی گشنی فرزند حسین به شماره شناسنامه 18۲ صادره از تربت حیدریه 
نسبت به ششــدانگ یک باب ساختمان به مســاحت  314متر مربع) سیصد و چهارده 
مترمربع(  قسمتی از پلاکـ  ۲0۷4  فرعی از اراضی قندشتن پلاک ۲۲5 اصلی دهستان 
اربعه واقع در خراســان رضوی بخش یک حــوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری مع 
الواسطعه  از مالک رسمی آقای علی نقی  شجیعی  قندشتنی محرز گردیده است. لذا به 
موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و مــاده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهــی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق 
روزنامه محلی و کثیرالانتشــار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای 
اعلام شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف 

یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
نماید و گواهی دادخواســت به اداره ثبت محــل تحویل دهد که در این صورت اقدامات 
ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند 
اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/1۲/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲8
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هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره 13۹8۶030۶00۶0030۷1 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 
واحــد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
ابراهیم یوسفی مقدم فرزند محمد علی به شماره شناسنامه ۹3۹5 صادره از تربت حیدریه 
نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به  مساحت  1۲3/۲5 متر مربع  ) یکصد وبیست 
وســه و بیست  و پنج صدم متر مربع( قســمتی از پلاکـ  3۶۷  متصل به133 فرعی از  
اراضی  کوچه قاضیان پلاک ۲3۷ اصلی دهســتان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش 
یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری  مع الواسطه از ورثه مرحوم محمد عصاریان  
محرز گردیده اســت. لذا به موجب ماده 3 قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت 
به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه 
اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی 
تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ نمایند.  
معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به 
دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این 
صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در 
مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع 
از مراجعه متضرر به دادگاه نیســت. تاریخ انتشار نوبت اول: 5/1۲/ 13۹۹ . تاریخ انتشار 

نوبت دوم: 13۹۹/5/۲8
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مفقودی
 ســند کمپانی خودرو سواری پژو 405 مدل 13۹8 به شــماره پلاک 1۲ ایران ۲81 ق 
5۹  شــماره موتور 1۲4K1۲۹۹081 شماره شاسی NAAM11۷E1KK18540۹  به نام 

محمود حوری تیموری مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی
 برگ سبز خودرو سواری پراید تیپ جی تی ایکس مدل 1383 به شماره پلاک 3۲ ایران 
5۲4 ل ۹3  شــماره موتور 00۷05۶۷۹ شماره شاسی S141۲۲83۲35۲۶۷  مربوط به 

فاطمه میری مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

شرایط ویژه اشتراک انبوه روزنامه صبح امروز 
 برای پیک موتوری ها،باربری ها 

و شرکت های خدماتی

با ما تماس بگیرید: 
0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -    0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6
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احمد خاتمی: بیانات رهبر انقلاب برای خطبا و مداحان، 
فصل الخطاب است

عضو هیات رییســه مجلس خبرگان رهبری حفظ سلامت را یک 
واجب عقلی و شــرعی عنوان کرد و گفــت: بیانات رهبر انقلاب 
برای روسای مجالس عزاداری و هم خطبا و مداحان فصل الخطاب 
است. سید احمد خاتمی روز شنبه درباره بیانات رهبر انقلاب مبنی 
بر اینکه در عزاداری ها ملاک ســتاد ملی مقابله با کرونا اســت، 
اظهار داشــت: مبنای سخن رهبر انقلاب درباره ملاک بودن ستاد 
ملی مقابله با کرونا این اســت که حفظ سلامت یک واجب عقلی 
و شــرعی است. دلیل عقلی آن روشــن است و دلیل نقلی آن هم 
آیه 1۹5 ســوره بقره است. روایات فراوان و نیز دلیل اجماع همراه 
آن اســت. خاتمی تصریح کرد: زمانی که حفظ سلامت واجب شد، 
جمعی از متخصصین متعهد، به نام ســتاد ملی مبارزه با کرونا دور 
هم نشســته اند و مقام معظم رهبری فرمودند که حتی ایشان هم 
با این ســتاد همراهی دارند و همگان را دعــوت کردند به اینکه 
رهنمود های ســتاد اجرایی شــود. وی تاکید کــرد: بنابراین، این 
سخن هم برای روســای مجالس عزاداری و هم خطبا و مداحان 
فصل الخطاب اســت و به نظر می رســد در این عرصه دیگر بگو و 

مگو باید به پایان برسد.

امام جمعه میناب بر اثر ابتلا به کرونا درگذشت
امام جمعه میناب بر اثر ابتلا به کرونا درگذشــت. حجت الاســلام 
والمســلمین علیرضا صفایی حائری امام جمعه شهرســتان میناب 
در پــی ابتلا به بیماری کرونا دعوت حق را لبیک گفت. وی که از 
حدود ســه هفته قبل و در پی ابتلا به بیماری کرونا بستری شده 
بود به علت درگیری ریه با کووید 1۹ و مشــکلات حاد تنفســی 

فوت کرد.

نوجوان 17 ساله امنیت توییتر را به بازی گرفت
بر اساس اطلاعات جدیدی که توسط اف بی آی منتشر شده است، 
اف بی آی گروهی از افراد را به جرم مشــارکت در هک گسترده 
توییتر دســتگیر کرد. بین این افراد یک فرد 1۷ ســاله فلوریدایی 
حضور دارد. دادســتان های ایالتی 30 اتهام کلاهبرداری، ســرقت 
هویت و هک کردن را علیه این نوجوان مطرح دادند و وی را »مغز 
متفکر کلاهبرداری گسترده« توصیف کردند. دادستان ها گفتند که 
این هک افراد را فریب داده بود تا حداقل 10000 دلار آمریکا را به 
شکل رنز ارز پرداخت کنند. وزارت دادگستری روز جمعه دو نفر را 
در رابطه با هک متهم کرد. اندرو وارن، دادســتان ایالتی هیلزبورو، 
این 30 اتهام را علیه گراهام کلارک 1۷ ساله، اعلام کرد. وارن در 
بیانیه ای مطبوعاتی گفت: »این جرائم با استفاده از نام افراد مشهور 
انجام شده است، اما آن ها در اینجا قربانیان اصلی نیستند. سارقان 
هکری ســعی کردند از طرییق بیت کوین از افراد سرقت سایبری 
کنند.« در روز جمعه، وزارت دادگستری آمریکا در بیانیه مطبوعاتی 

اعلام کرد که دو نفر دیگر را در رابطه با این هک دســتگیر کرده 
است: میسون شپرد، 1۹ ســاله، که در انگلستان زندگی می کند و 

نیما فاضلی، ۲۲ ساله، از اورلاندو، فلوریدا.

 توضیح دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی
 درباره دختر روحانی

دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی درباره ماجرای درج نام دختر 
رئیس جمهور به عنوان عضو هیئت علمی این دانشگاه توضیحاتی 
ارائه کرد: »خانم دکتر مریم روحانی فارغ التحصیل رشته دکترای 
زیست فناوری پزشکی از انســتیتو پاستور ایران می باشد که پس 
از فارغ التحصیلی درخواســت گذراندن تعهــدات قانونی خود را در 
آذرماه ســال ۹8 به دانشــکده های فن آوری های نوین پزشــکی 
دانشــگاه ارائه داده اند. پس از ارزیابی سوابق تحصیلی و تحقیقاتی 
نامبرده در دانشــکده مذکور درخواست ایشان جهت شروع خدمت 
در گروه مهندســی بافت و علوم سلولی کاربردی با نظر موافق به 
معاونت آموزشی دانشگاه اعلام می گردد، معاونت آموزشی دانشگاه 
نیز بر اســاس ماده 14 آیین نامه اداری و استخدامی اعضاء هیات 
علمی دانشــگاه های علوم پزشــکی و خدمات بهداشــتی درمانی 
کشور و همچنین بخشنامه شماره 500/35۷3/د معاونت آموزشی 
وزارت متبوع به مرکز امور هیات علمی وزارت بهداشــت منعکس 
می کند و پــس از آن مرکز امور هیات علمــی وزارت متبوع طی 
نامه شماره 50۶/41۷8/د مورخ ۹8/0۹/۲1 موافقت خود را جهت 
انجام تعهدات قانونی در قالب هیات علمی ایشــان به دانشــگاه 
اعلام کرد. برهمین اســاس وی جهت گذراندن تعهدات قانونی از 
تاریخ ۹8/10/18 به عنوان عضو هیات علمی تعهداتی در دانشکده 
فناوری های نوین پزشــکی شــروع به کار نموده است. قابل ذکر 
است در حال حاضر تعداد ۲8۹ نفر از اعضای هیات علمی تعهداتی 
با شرایط مشابه ایشان در دانشگاه مشغول گذراندن تعهدات قانونی 
خود می باشند و طبق ماده 14 آیین نامه اداری و استخدامی اعضاء 
هیات علمی دانشگاه های علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
کشور، مجوزی برای استخدام رسمی آن ها نمی باشد و به کارگیری 
متعهدین خدمت مســتلزم وجود ردیف سازمانی بلاتصدی و مجوز 
اســتخدام به عنوان عضو هیات علمی نمی باشد و این افراد صرفاً 

تعهدات قانونی را در دانشگاه طی خواهند نمود.

انتقاد خبرگزاری رسمی حوزه از سریال موسسه اوج
خبرگزاری رســمی حوزه نوشت: منتقد ســینما و تلویزیون درباره 
ســریال«آقازاده« گفت: انتقادی که به سازندگان آثاری از جنس 
»آقازاده« مطرح اســت این که به بهانه طرح مســایل سیاسی و 
اقتصادی از چاشنی مسایل عشقولانه به گونه ای استفاده می کنند 
که در نهایت آن ها را به هدف اصلی خود نمی رســاند و چه بســا 
مخاطب نسل جدید برداشــتی از محصول فرهنگی کند که مورد 
انتظار سازندگان هم نباشــد. امین بابازاده در گفتگو با خبرگزاری 

حوزه، با اشــاره به مطلب فوق اظهار داشت: دوستان سازمان اوج 
باید توجه داشته باشند گرچه می خواهند با ساخت سریال »آقازاده« 
به مساله آقازادگی و جریان فساد و رانت اقتصادی و ... ورود کنند، 
امــا به نظرم بیش از آن که اهــداف جریان انقلابی و حزب اللهی 
را دنبال کنند، ناخواســته در جریان مقابل هضم می شــوند و این 
در حالی اســت که در این سریال متاســفانه نشانه ها و الِمان های 
شهوانی نیز نسبتاً زیاد و قابل توجه است. وی افزود: ای کاش این 
وقت و هزینه صرف ســاخت سریال های اســتراتژیک می شد که 
حتی در سطح بین المللی بتواند زبان گویای انقلاب اسلامی باشد 
و ما بتوانیم به این وســیله در مقابل ساخت سریال هایی از جنس 
»المسیح« و یا حتی سریال«تهران« که البته سریال ضعیفی است، 

حرف برای گفتن داشته باشیم.

 مینو محرز: ساخت واکسن کرونا از سوی
 روس ها یک نمایش است

به گفته دکتر »مینو محرز« متخصص بیماری های عفونی و عضو 
کمیته علمی مبارزه با کرونا، روس ها در زمینه ساخت واکسن هنوز 
موفق نشــده اند و این یک نمایش اســت. او می گوید: »متاسفانه 
محصولاتی که روســیه به عنوان واکسن کرونا تولید کرده، هنوز 
مورد تأییــد مراجع بین المللی قرار نگرفته اســت.« محرز با بیان 
اینکه برای قبول موفقیت یک واکسن باید یکی از سه مرکز معتبر 
جهان آن را تأیید کند،  به »صبح نو« می گوید: »سازمان بهداشت 
جهانی یا سازمان غذا و داروی آمریکا یا اتحادیه اروپا باید واکسن 
ساخت روسیه را تأیید کنند که تا به حال این اتفاق نیفتاده است.«

 
هواداران ترامپ پیروزی بایدن از طریق پست الکترونیکی را 

نمی پذیرند
نتایج نظرســنجی جدید نشــان داده که هــواداران دونالد ترامپ 
گفته اند در صورتی که جو بایدن معاون پیشین ریاست جمهوری و 
نامزد احتمالی دموکرات ها از طریق پست الکترونیک در انتخابات 
۲0۲0 پیروز شــود، ایــن نتیجه را نمی پذیرند. نتایج نظرســنجی 
مشــترک تارنمای یاهونیوز و موسســه یوگاو نشــان داد بیشتر 
آمریکایی ها اکنون بر این باورند که ترامپ در صورت شکســت در 
برابر بایدن در انتخابات نوامبر )آبان( نتایج را نخواهد پذیرفت/ ایرنا

سلبریتی ها هم بورس باز شدند
کسادی کســب وکار هنرمندان در پی شــیوع ویروس کرونا پای 
سلبریتی ها و افراد مشهور را به بازار سرمایه باز کرده است. بسیاری 
از بازیگران، خواننده ها و فوتبالیســت ها در سودای سود بیشتر به 

سرمایه گذاری در بورس روی آورده اند. در تماسی که با چند بازیگر 
برقرار کردیم اغلبشان حاضر نشدند در این مورد صحبت کنند، اما 
در این میان ابوالحســن داوودی، کارگردان ســینما تاکید می کند: 
برخی اقشــار معروف و مورد توجه در جامعه، که شامل بازیگران 
نیز می شود، به دنبال جاه طلبی های بزرگی هستند. این افراد روی 
هر موجی ســوار می شوند و ممکن اســت گزینه بعدی آن ها بازار 
ســرمایه باشد، البته نمی شــود از این موضوع انتقاد کرد که، چون 
یک بازیگر آگاهی اقتصادی ندارد، بنابراین نباید وارد بورس شود. 
به گفته ابوالحســن داوودی، شرایط اقتصادی فعلی، ثبات نداشتن 
قیمت ها و کاهش ارزش پول ملی، دارندگان ســرمایه را به سمت 
بازار هایی با ســوددهی بالا هدایت می کند از این رو نباید از حضور 
بازیگران و افراد معروف جامعه در بازار ســرمایه تعجب کرد. اینکه 
عده ای از بازیگران یا افراد معروف به دلیل شرایط کرونا و استقبال 
نکردن مردم از ســینما و مراکز فرهنگی، برای کسب درآمد بیشتر 
وارد بازار سهام شوند چندان جالب نیست؛ این را حبیب اسماعیلی، 
تهیه کننده سینما می گوید و اعلام می کند: البته ممکن است برخی 
افراد معروف برای ســرمایه گذاری وارد بورس شده باشند، اما من 
در این زمینه اطلاعاتی ندارم و نمی توانم بگویم کارشــان درست 
اســت یا درست نیســت، زیرا نمی توانیم نســخه کلی برای همه 
بپیچیم. حبیب اســماعیلی در ادامه می گوید: مردم اختیار اموال و 
دارایی هایشــان را دارند و ممکن است وارد حوزه هایی شوند که در 
تخصص آن ها نیســت. از این موضوع نیز نمی توان گلایه کرد اگر 
چه من نیز به دلیل اینکــه اطلاعاتی از بورس ندارم دراین زمینه 

نمی توانم اظهارنظرکنم/ دنیای اقتصاد

کاهش ۶۰ درصدی شایعات کرونایی در فضای مجازی
ســردار وحید مجید رئیس پلیس سایبری کشــور گفت: اقدامات 
ایجابــی پلیس موجب کاهش ۶0 درصدی شــایعات کرونایی در 
فضای مجازی نســبت به اوایل ورود این ویروس به کشــور شده 
اســت. بعد از اینکه مــوارد کرونایی را پالایش کردیم و بررســی 
کردیم، دیدیم یکســری از این موارد از روی ناآگاهی بود و مردم 
ناآگاهانه این اخبار را منتشــر کردند. بعــد از کرونا اکثر رفتار های 
مردمی منعطف به حوزه اینترنت شــد، خرید های اینترنتی افزایش 
یافــت، مراودات از طریق اینترنت افزایش یافت، اما جرایم کاهش 

یافت/مهر

باد کولر ماشین و موتور جارو برقی موجب انتقال کرونا 
می شود؟

به ۲ دلیل کولر ماشــین که از هوای بیرون تغذیه می کند کرونا 

را به داخل نمی آورد:1. هواکش کولر ماشین در کنار چرخ ها قرار 
دارد و حدود ۲0 ســانت یا بیشتر با زمین فاصله دارد که توانایی 
کشــش ویروس را ندارد. ۲. کولر ماشین دارای فیلتر قدرتمندی 
اســت که اجازه ورود کرونا را نمی دهد. تنها راهی که در ماشین 
ممکن اســت شــما را به کرونا مبتلا کند، وجود یک فرد ناقل 
یا بیمار به کرونا اســت. )آن هم در شرایطی که پنجره ها بسته 

باشند و امکان تهویه هوا وجود نداشته باشد(

ماجرای کوه خواری در شهر صدرای شیراز چه بود؟
آسیابی، دادستان شــیرازگفت: در رابطه با موضوع کوه خواری 
قبلًا هم گزارشــاتی رسیده بود که بررسی شده و در دستور کار 
شــورای حفاظت از اراضی ملی دادگستری استان قرار داده شد 
و بازدیــد میدانی هم از محل صــورت گرفت. موضوعی که در 
این خصوص مطرح اســت بحث تصرف عدوانی اراضی ملی و 
اراضی دولتی یا اراضی شــهر صدرا نیســت. مشکل مربوط به 
نوع واگذاری این اراضی اســت که در دهه 80 اتفاق افتاده و در 
قالب واگذاری به تعاونی های مسکن بوده است. در خصوص این 
موضوع، بحث تصرف عدوانی اراضی مطرح نیست بلکه مساله 
بحث واگذاری اراضی اســت. مشکل اصلی هم مربوط به برخی 
واگذاری ها در اراضی با شیب بالا و در دامنه ارتفاعات جنوبی و 

شمالی شهر صدرا است. /باشگاه خبرنگاران

معمای نظارت بر نمایندگان؛ هیات نظارت یا شورای 
نگهبان؟

محمدعلی پورمختار، نماینده ســابق مجلس با اشاره به عملکرد 
هیات نظارت بر نمایندگان در مجلس و جایگاه آن، گفت: لازم 
اســت که این هیات فعال تر از گذشــته در این دوره عمل کند 
و نظارت خود را بر اخبار و گزارشــاتی که به دســتش می رسد 
بیشتر کند. داود محمدی، عضو هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان 
مجلس دهم، با اشاره به موضوع نظارت شورای نگهبان بر رفتار 
نمایندگان مجلس گفت:شــورای نگهبان ممکن اســت هم در 
زمان فعالیت های انتخاباتی، از مراجع مختلف در مورد کاندیدا ها 
کسب اطلاع کند و هم مجموع عملکرد نمایندگان در طول یک 
دوره نمایندگی را مورد نظر قرار دهد و اقدامات نمایندگان را در 
طول دوره نمایندگی رصد کند. کار هیئت نظارت بر نمایندگان 
با کار شورای نگهبان در دو جهت خود پیش می روند و مغایریتی 

با هم ندارند. /ایسنا
 منبع : تابناک
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